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GEMLİK BELEDİYE MECLİSİNİN 01 TEMMUZ 2020 TARİHLİ 

OLAĞAN TOPLANTI GÖRÜŞME TUTANAĞIDIR. 

 

 

       TOPLANTIDA BULUNANLAR :  Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı 

                                                 ÜYELER : Emir  BİRGÜN,   Bayram DEMİR,  Mert DİMİLİ,  

Oğuz HANÇER, Ercan BARUTÇUOĞLU, Galip GÜR,  Osman DURDU,  Arzu KARATAŞ,  

Aydın BAYRAKTAR,  Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK,  Mehmet Şamil YİĞİT, Sedat AKKUŞ, 

Emrah KESKİNDEN,  Tefik KALDIRIM,  Şükran ERSÖZ, Songül ŞANLI,  Mahmut Kamil 

SOLAKSUBAŞI, Mustafa KAYNATMA, Elif ACAR, Fatih AYDIN, Rıdvan ÇAKMAK, 

Durmuş USLU,  Alpaslan EKER,  Bülent ÇİÇEK, Tekin RAMA,  Dursun YAVUZ, Nihat 

ÇETİN, Mehmet ÖKSÜZ, Ümit GÜLER,  Sedat ÖZER.  

 

     TOPLANTIDA BULUNMAYANLAR :  Mahir DAĞ  

 

 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Gruplar adına mazeret bildirmek 

isteyen var mı arkadaşlar? Cumhuriyet Halk Partisi 

--Meclis Üyesi: Mahir Dağ  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Milliyetçi Hareket Partisi 

--Meclis Üyesi: Tam  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Tamamız. İyi Parti tamam. Peki, 

Belediye Meclis Üyemiz Mahir DAĞ’ın mazeretli olarak kabulünü oylarınıza sunuyorum. 

Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Evet, en son üçüncü ayda, Mart 

ayında yapmışız toplantımızı. 04/03/2020 ve 09/03/2020 tarihli olağan meclis görüşme 

tutanakları hakkında söz almak isteyen var mı arkadaşlar? Yok. Olmadığına göre tutanakları 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Çok 

kıymetli Meclis Üyelerimiz, çok kıymetli daire müdürlerimiz, çalışanlarımız, basınımızın 

kıymetli mensupları, kıymetli hemşerilerim. Uzun zaman oldu. Covid-19 denilen illetin 

yarattığı durum neticesinde bizde Belediye Meclisi olarak payımıza düşeni aldık ve en son 

dediğim gibi üçüncü ayda toplantı yapabilmişiz. Üç ay ara vermiş olduk. Bu arada gerçi sağ 

olsun Sağlık Bakanımız Fahrettin KOCA, şahsım adına konuşuyorum. Süreci iyi yönetti. 

Açıklamalarıyla, zamanında yaptığı açıklamalarla virüsün seyrinin daha da iyi olmasını 

umuyoruz ama en azından bugün bulunduğu durumda bulunmasına destek olduğuna 

inanıyorum. Her gün açıklamalarını yapıyor. Son olarak dün itibariyle Türkiye’de 199.906 

vaka görüldü. Covid-19 vakası. Toplam 5.131 yurttaşımızı kaybettik bu sebepten dolayı. 

Hâlihazırda 1.026 yoğun bakım hastamız var ve 368’i entübe durumda bu hastalarımızın. Çok 

şükür hastalığa yakalandığı halde iyileşen yurttaşımızın da 173.111 gibi bir rakama tekabül 

ettiğini görüyoruz. Hastanelerde yatan hastalarımıza acil şifalar, bu kapsamda kaybettiğimiz 

yurttaşlarımıza da Allahtan rahmet, yakınlarına da başsağlığı diliyorum. Önemli, bir taraftan 

normalleşmeye doğru gitmek. Asla belki de eskisi gibi olmayacak hiçbir şey ama en azından o 

üç aylık kısıt süresinde ortaya çıkan tabloyu değiştirebilmek adına bir şansımız var. Haziran, 1 

Hazirandan itibaren bir gevşeme başladı. 1 Temmuzdan itibaren yeni yeni o kısıttan kurtulma 

durumu var ama görüyoruz ki endişeyle bizlerde üstümüze düşeni yapmak konusunda hata 

yapıyoruz. Maske, mesafe ve temizlik konusunda, maske, mesafe ve temizlik konusunda 

dikkatli olmazsak ne yerel yönetimlerin ne hükümetlerin bu virüsle mücadele etmesi falan 

mümkün değil. Bu konuda yurttaşlarımızı uyarmak isterim. Konuşurken doğru ses çıkmıyor 

diye konuştuğum esnada maskem ağzımda değil. Birazdan bende hepiniz gibi maskemi 

takacağım. Bize söylerken kendi takmıyor durumunu da yaratmış olmayalım. Bu arada   

covid-19’la mücadele kapsamında başta Kaymakamımızın nezaretinde, onun başkanlığında 



  Sayfa 2 / 35 
   

oluşturulan Vefa Sosyal Destek Birimine, Emniyetimize, Jandarmamıza, Milli Eğitim 

çalışanlarımıza, öğretmenlerimize, din görevlilerimize ve belediye personeline, orada çalışan 

belediye personeli de vardı. Hepsine ayrı ayrı teşekkür etmek isterim ama elbette benim 

emekçi kardeşlerime, bizim belediyemizin çalışanlarına da huzurlarınızda müdürlerinin 

nezdinde hepsine ayrı ayrı teşekkür etmek isterim. Pandemi dolayısıyla 517 olan sayının 

350’ye kadar düştüğü dönemler oldu personel sayısı açısından. Can siper hane gayret 

gösterdiler. Hepsine teşekkür ediyorum huzurlarınızda. Elbette hepsinden çokta sağlık 

çalışanlarına. İyi ki varlarmış. Çok zaman kıymetini bilemiyoruz. Hatta latife olsun diye 

söylüyorum kendilerine de “şu pandemiyi atlatalım yine şiddet uygulamaya başlarız size” 

diyorum. Bu cümleyi de burada özellikle kuruyorum. Sağlık çalışanları günü geldiğinde kendi 

çocuklarını, eşlerini, annelerini, babalarını bir tarafa bırakıp bizim sağlığımız için kendi 

hayatlarını tehlikeye atabilecek bir grup olduklarını bir kere daha ispat ettiler. Hepinizin 

huzurunda kendilerine teşekkür ediyorum ve daha iyi muameleyi hak ettiklerini bütün 

yurttaşlarımıza hatırlatmak istiyorum. Bu süreçte pandemi sebebiyle aslında büyük keyifle 

icra ettiğimiz pek çok güzel günü maalesef buruk geçirdik. 23 Nisan’ı omuz omuza alanlarda, 

sahalarda kutlamak isterdik olmadı. Evlerde evde kal sağlıklı kal demek zorunda kaldık. 

Anneler günü geçti. Bütün annelerimizin ellerinden öpüyorum. Engelliler haftası geçti. Yine 

bu pandemi süreci içerisinde. Bütün engelli yurttaşlarımızın gününü kutlamak istiyorum. 

Atatürk’ü Anma Gençlik ve Spor Bayramını yine buruk bir şekilde koşa koşa gitmek isterken 

atamızın huzuruna gidemediğimiz bir bayram olarak ifa ettik. Çevre Koruma Haftası yine 

aynı dönem içerisinde oldu. Çevre Koruma Haftasında yine hep birlikte hep beraber 

Gemlik’te çevre sorunlarına parmak basmak noktasında alanda bir şeyler yapabilmek 

arzusundaydık. Yine pandemiye kurban verdik. Dağ dedim ben herkes için kahraman dedim. 

Babalar Gününü yine aynı dönemde geçtik. Hepinizin Babalar Günü kutlu olsun arkadaşlar. 

Ve bugün nihayetinde Kabotaj Bayramı, Denizcilik Bayramı. Deniz kenti Gemlik’te buruk. 

Yine işte bir deniz şehitlerimize çelenk sunmak marifetiyle bir resmi tören yapıldı. Onun 

dışında da bir şey yapamadık. Daha pandemiye kurban vereceğimiz pek çok özel günde 

olacak herhalde. Bu yaz böyle geçecek gibi görünüyor. Çünkü tutamıyoruz yurttaşı. Sosyal 

mesafeyi korumak noktasında zafiyet gösteriyoruz. Kafelere bakıyorum aynı. Lokantalara 

bakıyorum aynı. Elimizden gelen denetimi yapıyoruz hep birlikte. Hem yerel yönetim hem 

devletin bütün kurumları. Ama yine de hala vaka sayısının azalmıyor olması, artması gibi bir 

durum yok çok şükür diyorum ama yine de sıfırlanmaya doğru eğilmemiş olması ivmenin 

üzüyor bizi. İnşallah bu konuda da başarılı oluruz. Bu arada keşke bu zamana kadar 

yapsaydık. Doğum günü olan meclis üyelerimiz de vardı. Onların doğum günlerini de atlamış 

olduk kutlamayı. 1 Nisan Durmuş abinin doğum günüymüş. Durmuş USLU’nun. Geçmiş 

doğum günü kutlu olsun Durmuş abimizin. 14 Nisanda Zeynep Başkan, doğrumu söylüyorum 

tarihleri arkadaşlar. Benim gibi nüfus kâğıdınızda yanlış tarih yazıyorsa düzeltelim. 26 Nisan 

Emrah kardeşimizin, Emrah KESKİNDEN’in herhalde doğum günüymüş. 26 Nisanda Elif 

kızımız Elif ACAR’ın doğum günü varmış. 27 Nisan da Tefik abi, Tefik KALDIRIM’ın. 12 

Mayıs’ta Bayram Başkanımızın Bayram DEMİR’in. Arzu senin dün müydü doğum günün, 

bugün mü? 

--Meclis Üyesi:  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Bugün 

--Meclis Üyesi:  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Dün mü? Nihat abinin Nihat 

ÇETİN’in ve Arzu KARATAŞ arkadaşımızın da bugün doğum günleri. Ben hepinizin adına 

bütün arkadaşlarımın bundan önceki yaşlarından daha mutlu bir yıl geçirmesini, daha mutlu 

bir yaş geçirmesini diliyorum. Bunun dışında da yine kötü olaylarla karşı karşıya kaldık bu 

süreç içerisinde. Şehadete eren polisimiz var, askerimiz var, güvenlik görevlimiz var. Allah 

hepsine gani gani rahmet etsin. Cennetin baş köşesinde yerleri hazır. Hiç tereddüdümüz yok. 

Yakınlarına da başsağlığı. Bütün milletimize de başsağlığı diliyoruz. Bunu açılış konuşması 
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olarak kabul edelim. Gündem yoğun. Aslında faaliyet raporuyla beraber gündem dışı 

konuşmaları bir arada da değerlendirebilir gruplar eğer uygun görürlerse. Yok, biz şimdi bir 

iki kelam edelim derlerse de ne olur. Pandemiden en az etkileneceğimiz haliyle 

konuşmalarımızı yapalım. Ne dersiniz? 

--Meclis Üyesi: Ayrı ayrı yapalım ………  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Peki o zaman gündem dışı 

konuşmalar bölümünde benim müdahaleme gerek kalmaksızın en hızlı şekilde toparlayıp 

gündem dışı konuşmaları gruplar adına yapmak isteyen arkadaşlarımız yapsın. Buyurun. 

--Sedat AKKUŞ Meclis Üyesi: Sayın Belediye Başkanım, çok kıymetli Meclis Üyesi 

arkadaşlarım, değerli katılımcılar ve basın mensupları. Hepinizi İyi Parti grubu adına sevgi ve 

saygıyla selamlıyorum. Toplantımızın hayırlara vesile olmasını temenni ediyorum. İyi Parti 

grubu adına gündem dışı konuşmamızı yapmak adına söz aldım. Öncelikle bizleri bu günlere 

kavuşturan Rabbime binlerce kere şükürler olsun demek istiyorum. 2020 yılı kötü başladı. 

Kötü devam ediyor. İnşallah sonu iyi biter demek istiyorum. Belediye Meclisimizin 

toplanmadığı bu uzun süreçte birçok özel gün ve olay geride kaldı. Hepsini iyi dileklerle 

uğurluyorum. Yakın zaman önce yaşadığımız  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Sevgili AKKUŞ çok özür dileyerek 

asla istemezdim böyle bir şeyi ama ya mübarek Ramazan Bayramımızı ifa ettik. Yine buruk 

geçti. Burada notlarımın içerisinde var. Söylerken söylemeyi unuttum bir nezaketsizlikte 

yapmayı istemem. Ramazan Bayramının da yenisine kavuşmak dileklerimle hepimize hayırlı 

uğurlu olmasını diliyorum. Tekrar özür diliyorum. 

--Sedat AKKUŞ Meclis Üyesi: Önemli değil Başkanım. Ben de başkanımın dile 

getirdiği bütün özel günleri tekrardan zaman almamak adına aynı temennileri iletiyorum. 

Sadece bir iki tane üzücü yaşadığımız hadiseyi söyleyeceğim ve konuşmamı bitireceğim. İki 

hafta önceye kadar Nilüfer’de bir kadın cinayeti yaşandı. Burada yaşamını yitiren Songül 

KARATAŞ’a Allahtan rahmet diliyorum. Ailesine sabırlar dileyemiyorum çünkü Songül 

Hanımı öldüren maalesef ki ailesinin bir ferdi olan eşiydi. Bu yüzden geride kalan sevenlerine 

baş sağlığı diliyorum. Yine geçtiğimiz ay bizleri çok üzen bir cinayet daha yaşandı. 

Orhangazili hemşerimiz olan Erman ÖZCAN bir kavgayı ayırmak isterken maalesef ki şehit 

edildi. Merhuma Allahtan rahmet, kederli ailesine başsağlığı diliyorum ve bu vesileyle de 

bütün şehitlerin ruhu şad olsun demek istiyorum. Geçtiğimiz günlerde komşu ilçelerimiz 

Orhangazi ve İznik’te sel felaketleri yaşandı. Burada da yaşamını yitirenlere Allahtan rahmet 

dilemek istiyorum. Bir diğer önemli konuda aylardır ülkemizi ve dünyamızı etkisi altına almış 

ve hala tam anlamıyla geçmemiş küresel bir salgın olan covid-19 virüsü. Öncelikle bu süreçte 

kaybettiğimiz vatandaşlara Allahtan rahmet diliyoruz. Bu zorlu süreçte vatandaşımıza yardım 

eli uzatan belediyemize, Kaymakamlık öncülüğünde kurulan Vefa Sosyal Destek Grubuna, 

Bursa Büyükşehir Belediyesine, polisimize, jandarmamıza, sanayicilerimize, ilçemizi temsil 

eden kurum ve kuruluşlara, muhtarlarımıza, hayırsever vatandaşlarımıza şahsım ve partim 

adına teşekkür ediyorum. Gündemle ilgili daha uzun konuşmak için faaliyet raporuyla beraber 

diğer konuşmayı da yapacağız.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Teşekkür ederim. Milliyetçi 

Hareket Partisi 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Ben teşekkür ederim. Milliyetçi Hareket Partisi 

grubu adına söz almış bulunuyorum. Özellikle ve öncelikle toplantımızın hayırlara vesile 

olmasını diliyorum. Sayın Başkan, muhterem Meclis Üyesi arkadaşlarım, kıymetli hazirun 

hepinizi şahsım ve Milliyetçi Hareket Partisi gurubu adına selamlıyorum. Öncelikle dünyayı 

etkileyen ve dolayısıyla bizleri de yakından etkileyen bu covid-19 sürecinin inşallah 

hayırlısıyla bir an önce defolmasını diliyoruz. Bu süreçte hayatlarını kaybetmiş herkese 

rahmet diliyorum. İnşallah insanlık ve milletimiz bir daha böyle büyük musibetlerle 

karşılaşmasın. Bu süreçte üstün gayret gösteren, fedakârlık ve özveride bulunan başta bütün 

insanlığa, vatandaşlarımıza, kurallara uyan herkese teşekkür ediyorum. Bu süreçte kamu 
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görevi üstlenmiş ve bu sorumluluğunu sorumluluk şuuru ile yerine getirmiş olan bütün kamu 

görevlilerine de hassaten teşekkür ediyorum. Bununla beraber yakın gündemde Kestel’de ve 

çevrede yaşadığımız doğal afet neticesinde hayatını kaybetmiş olan vatandaşlarımıza da 

rahmet diliyorum. Mağduriyetlerinin de inşallah bir an önce giderilmesini temenni ediyorum. 

Bu itibarla baktığımız zaman afetler olduğu zaman oluyor zaten, olanda oluyor, her şey 

oluyor. Ondan sonra olana hiçbir fayda olmuyor. Olmadan önce efendime söyleyeyim bir 

şeyler yapmak lazım. Bu anlamda da Gemlik özelinde de konuyu enine boyuna değerlendirip 

gerekli önlem ve tedbirleri almanızı istiyorum. Türkiye’miz Anadolu coğrafyamız her tarafı 

büyük ölçüde denizlerle çevrili. Denizler bizim için çok kıymetli. Kabotaj Bayramının da 

milletimize hayırlı olmasını diliyorum. Deniz güvenliğimizin, kıyı güvenliğimizin emin 

ellerde olduğunu düşünüyoruz. Devletimiz, milletimiz, güvenlik güçlerimiz. Deniz çok 

önemlidir. Doğu Akdeniz ve benzer coğrafyalarda üstün başarılarından dolayı da Milliyetçi 

Hareket Partisi grubu adına hepsini tebrik ediyoruz ve şehitlerimize de rahmet diliyoruz. 

Sayın Başkan, değerli Meclis Üyesi arkadaşlarım tabi ki temennimiz hayatın bir an önce 

normalleşmesi, her şeyin normalleşmesi. Ekonominin normalleşmesi en tabi ve en öncelikli 

temennilerimiz. Bu itibarla ben sözlerimi burada toparlarken inşallah önümüzde idrak 

edeceğimiz Kurban Bayramını çok çok önemsiyorum. Bu anlamda tabi ki belediyemiz gerekli 

önlem ve tedbirleri bu hassas süreci dikkate alarak yaptığını ve hazırlandığını ümit ediyorum. 

Şimdilik sözlerime son vermek istiyorum. Teşekkür ediyorum. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Biz teşekkür ederiz. Adalet ve 

Kalkınma Partisi  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Sayın Başkan, değerli Meclis Üyeleri, 

belediyemizin değerli çalışanları, basınımızın değerli mensupları ve bizi izleyen değerli 

hemşerilerimizin şahsında bütün Gemlik halkını saygıyla sevgiyle selamlıyorum. Gündem 

dışı konuşmalarla ilgili bölümde İlçe Başkanım Sayın Şamil YİĞİT konuyla ilgili 

değerlendirmelerde bulunacaktır. Faaliyet raporuyla ilgili bölümde de ben söz alacağım. 

Kendisine mikrofonu takdim ediyorum. 

--Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: Sayın Başkanım, değerli Meclis Üyesi arkadaşlarım, 

kıymetli daire müdürlerimiz, basın mensuplarımız. Uzun bir aradan sonra tekrardan 

meclisimiz hepimize inşallah hayırlı olsun diyorum. Malumunuz üzerine mart ayının ilk 

haftasından pandemi sürecinin başlangıcıyla birlikte, sağlık tedbirlerimizin doğrultusunda 

Türkiye büyük sıkıntılara hep beraber göğüs gerdik. Bu sağlık, bugünlerimizde Sosyal Destek 

Vefa Grubu adına bizim burada Kaymakamlık nezdinde, sizlere de Gemlik Belediyemize, 

Jandarmamıza, Emniyetimize, hastanemize, sağlık çalışanlarımıza ayrı ayrı hepsine, özveriyle 

çalışan sağlık personellerimize, güvenlik güçlerimize, belediye çalışanlarımıza bir kez daha 

teşekkürü, pandemi sürecinde de vefat edenlere Allahtan rahmet, kalanlara da Allah sağlık 

sıhhat versin diliyoruz. Bu zorlu süreçte olağanüstü şartlar gecesini gündüzüne katan, 

haklarını asla ödeyemeyeceğimiz fedakâr sağlık çalışanlarının sağlık günlerini kutlamayı da 

tabi ki de unutmayacağız geçmiş günlerde. Koronavirüs mücadele kapsamında Dünya Sağlık 

sistemi çökmeye başlamışken Türkiye’deki sevindiren ve Sağlık Bakanımızın son günlerde 

başarılı bir mücadeleye hep birlikte de şahit olduğumuzu da görmekteyiz ve bu 

mücadelemizde de Bursa’mıza tekrardan hayırlı olsun dediğimiz ikinci bir tıp fakültesinin, 

Türkiye’mizde de yeri bulunan ve ülkemizde de buraya Bursa’ya da hayırlı olsun demekten 

de bir kez daha söylemek istiyoruz. Geçmiş günlerde 18 Mart Çanakkale Zaferinin 105. Yıl 

dönümünde aziz şehitlerimizi ve gazilerimizi yine anarak geçtiğini söylüyorum. 175. Yılımızı, 

175 yıldır milletimizin huzur ve güvenliği için özverili çalışan Polis Teşkilatımızın kuruluş 

yıldönümünü tebrik ediyoruz. “Allah içinize sığınan kimseye sığınak olarak, sığınak olun ve 

Allah için istenen kimseye verin. Sizi davet edene icabet edin. Size iyilik yapana da karşılık 

verin. Karşılık veremiyorsanız da dua edin” diyen bir toplumun şeyiyiz. Pandemi sürecinde de 

Bursa Büyükşehir Belediyesinin yapmış olduğu Sosyal Destek Vefa Grubuna yardımlarından 

dolayı bir kez daha teşekkür etmek istiyorum. Gemlik’imize beş sefer gelip ihtiyaç sahiplerine 
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buradaki ailelere evlerine kadar tek tek ulaştırmalarından dolayı teşekkür ediyorum. Milli 

Egemenliğimizin milletin namusu, şerefi ve haysiyeti Milli Egemenliğimizin bağımsız şartsız 

milletimizindir diyen, ulusa haykırmış olduğumuz 23 Nisanı Gazi Mustafa Kemal Paşamızın, 

ulusta kayıtsız şartsız milletindir demiş olduğunu unutmayıp, 23 Nisanı tekrardan bir kez daha 

yâd ediyoruz. Geçtiğimiz günlerde idrak ettiğimiz mübarek gece, ay, günler Ramazanımızı da, 

Kurbanımızı da gelecek Kurbanımıza da, Miraç Kandilimizi, Berat Kandilimizi, Kadir 

Gecemizi ve Ramazan Ayımızın mübarek olmasını söylüyorum. Milletimizin istikbal 

mücadelesinde en önemli mihenk taşlarından olan 19 Mayıs yine başta Gazi Mustafa Kemal 

Paşa, aziz silah arkadaşları olmak üzere bütün vatandaşlarımızın kurtuluşu için mücadele 

veren gazi ve şehitlerimizi tekrardan anıyorum. Geçmiş günlerde Karsak deresinin temizlik 

çalışmaları ile birlikte Bursa Büyükşehir Şube Müdürlüğümüzle birlikte, DSİ ile birlikte 

başlatmış olduğumuz yasaklı günlerde fırsat bilerek, yasaklı günlerde çalışmalarımızla birlikte 

bu Gemlik Belediyesinin ortak çalışmasıyla temizlik çalışmalarıyla birlikte başlatılmış olan 

çalışmalardan tekrar teşekkür ediyoruz. Tarihimizde kara bir leke olan 27 Mayıs darbesinde 

60. Yıl dönümünde Adnan Menderes’i, Hasan Polatkan’ı, Metin Rüştü Zorlu’nun rahmetle 

anıyor, demokrasi ve özgürlük adasının tekrardan milletimize kazandırılmasından dolayı 

teşekkür ediyorum. Semalarında ebediyen yükselecek ezanların ilk adımı kutlu olan müjdenin 

adı fetih destanının olmuş olduğu 29 Mayıs 1453’te İstanbul’un fethinin kutlu olmasını ve bu 

kutlu günde Ayasofya camimizde Fetih suresinin okutulması ve Gemlik’te de sokaklarımızda 

da hoparlörden fetih marşının çalındığından dolayı bir kez daha Gemlik Belediyesine teşekkür 

ediyorum. Yine son günlerde geçmiş olduğumuz, ülkemize hayırlı olsun demiş olduğumuz, 

yerli ve milli otomobilimizin Gemlik’imizin gururu olduğu, TOGG’un ÇED raporlarının 

Gemlik’te olumlu olarak geçmesinin, Gemlik’te olumlu olarak geçtiğini, bu rapor 

doğrultusunda yıllık 175 bin adet kapasitede ve yüzde yüz elektrikli ve beş farklı modelin, 4 

bin kişiye de istihdam sağlayacak olmasını tekrardan Gemlik’imize hayırlı olmasını 

söylüyorum. Edebiyat, kültür ve tefekkür dünyamızın münevver taşlarından Cemil Meriç’in 

vefatının 33. Yıldönümünü idrak ettik geçtiğimiz günlerde. Bugünkü ne mutlu bu salona 

Cemil Meriç’in isminin verilmiş olduğu salonda da tekrardan bunu yâd etmeden de, 

söylemeden de geçemeyeceğim. Tarihi şan ve şerefle dolu Jandarma Teşkilatımızın 181. 

Yıldönümü tebrik ediyor, ülkemize geçmiş günlerimizle alakalı söylüyorum. Jandarma 

Teşkilatımızın 181. Yıldönümü tekrar şerefle şanlı tarihimizde teşekkürlerimizi sunuyoruz ve 

kutluyoruz. Ülkemizin güvenliği ve milletimizin huzurunu başlatan Pençe Kartal Harekâtında 

operasyonda Allah ordumuzu muzaffer ve muvaffak kılsın diyoruz. Terör ve terör örgütleriyle 

mücadelesinde Türkiye her yerde ve her zaman terör bitene kadar sürdürecektir. Sonuçta 

terörün kaybedeceğini, Türkiye’nin kazanacağını tekrardan buradan söylemek istiyorum. 

Gemlik’imizin yaz turizminde hak payını almasını sağlamak amacıyla Gemlik Kurşunlu 

sahillerimizdeki kaldırımların düzenlenmesinde, yıkılan dalgaların vurmasında Bursa 

Büyükşehrimizin dalga kıranların tekrar yürüyüş yollarının düzenlendiğine şahit olduk. 

Maalesef ki birde orada üzücü bir taş duvarın yıkılmasına şahit olduk. Ama sevindiren bir 

haberimizde can kaybının olmamasıyla birlikte sevindiğimiz bir haberlerimize söylemiş 

noktasındayız. Geçmiş dönemlerde de hepimizin vardır. Ailemizde yakınlarımızda lise 

sınavlarına ve üniversite sınavlarına giren çocuklarımıza başarılar diliyoruz. Allah 

muvaffakiyetlerini versin. Allah zihin açıklığı versin. Umutlarımız onlar. Biliyoruz ki 

emeklerinin karşılığını çok iyi alacaklardır. Keşke 2020 dönemi çok daha güzel geçseydi. 

Kucaklaşmayı birlikte beraber sınavlara daha duygulu, daha güzel coşkulu katılmayı 

arzuluyorduk. Yine güvenliğimizin Kara Kuvveti Komutanlarımızın 2229. Kuruluş 

Yıldönümü kutlu olsun. Milli teknoloji hamlemizin gerçekleşmesiyle birlikte yerli ve milli 

trenimizin, elektrikli milli trenimizin ülkemize hayırlı olmasını diliyoruz.  Büyükşehir 

Belediyemizin yetkileri ile birlikte son dönemlerde bugün itibaren de başlamış olan yine 

otobüs güzergâh seferlerinin tekrardan Gemlik’imize hayırlı olmasını diliyoruz. Gemlik’ten 

Safir Parka, Cumhuriyet Mahallesi olarak bilinen ama Manastır olarak tabir ettiğimiz 
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Gemlik’te Manastır’da en son nokta Taytüydü’nün orda kalmasıyla bitiyordu. Taytüydü’nün 

ilerisine Safir Parkın oraya gidip Hasanağa Kampının oradan dönen yeni bir hattın tekrardan 

Gemlik’imize inşallah bu seferlerin başlamasıyla birlikte hayırlı olmasını diliyorum. Yine 

Gemlik’imize müjdelenen haberlerden bir tanesi de sizlerin de bildiğiniz malumunuz üzere 

bizim batçıklarımız ve kavşaklarımızdı. Zafer IŞIK Vekilimizin genel müdürlüklerde yapmış 

olduğu çalışmalarla birlikte temmuz ayı içerisinde ihaleye çıkartılıp, ihale sonuçlandırmasıyla 

birlikte hızlı çalışmaların yapılmasıyla birlikte Engürücük, Yeni Mahalle ve Kurtul Kavşakları 

projelerimizin Gemlik’imize tekrardan hayırlı olmasını diliyorum. Bizim kanayan yaramız 

demiş olduğumuz Yeni Mahalle girişini, Alemdar Caddesinin girmiş olduğunu sizlerin de 

bizlerinde talepleri doğrultusunda, muhtarlarında bizlere gelip söylediği noktalarda bunların 

çalışmalarıyla birlikte inşallah en kısa zamanda da bitirip hizmete açmaya nasip oluruz ve 

şahit oluruz diyorum. Yine yarım kalan pandemi sürecinde devamlı beklediğimiz Kurşunlu, 

Mudanya, Gemlik sahil yolunun çalışmaları bugün itibariyle tekrardan kaldığı yerden, yol 

genişletme çalışmaları tekrardan kaldığı yerden başladı. Tekrardan Gemlik’imize ve 

hemşerilerimize hayırlı olsun diliyorum. Yine bugün idrak ettiğimiz 1 Temmuz Kabotaj 

Bayramını bütün vatandaşlarımıza hayırlı olmasını diliyorum. Teşekkür ediyorum.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Biz teşekkür ederiz. Cumhuriyet 

Halk Partisi  

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Değerli Başkanım, değerli Meclis üyesi 

arkadaşlarım, belediyemizin değerli çalışanları, basınımızın değerli temsilcileri, değerli 

Gemlikliler. Bende Cumhuriyet Halk Partisi ve partimiz adına ve kendi adıma sizleri sevgiyle 

saygıyla selamlıyorum. Yaklaşık dört ay aradan sonra tekrar bir arada sağlıkla olabildiğimiz  

için de Allaha şükrediyoruz. Pandemi sürecinde çok sıkıntılı, belirsiz ve stresli günler yaşandı. 

Bu süreçte özverili ve risk altında çalışan başta sağlık emekçileri olmak üzere emek ve 

katkılarını, katkıları bulunanlara çok teşekkür ederiz. Kaybettiğimiz vatandaşlarımıza 

Allahtan rahmet, rahatsız olanlara da Allahtan şifa dileriz. Pandemi sürecinde dünyada ve 

ülkemizde yaşanan ekonomik daralma sonucu zor duruma düşen vatandaşlarımıza farklı 

metotlar ile destek olan Kaymakamlığımıza, Belediyemize ve yardım sever vatandaşlarımız 

ile bu yardımların dağıtılmasında gönüllü hizmet veren vatandaşlarımıza da ayrıca teşekkür 

ederiz. Dönem içerisinde vatanımız için şehit düşenlere Allahtan rahmet, ailelerine baş sağlığı 

ve gazilerimize acil şifalar dileriz. Ne zaman ve ne şekilde olacağı belli olmayan afetler 

sonrasında verdiğimiz ortak mücadele ve dayanışmayı, doğamızı ve çevremizi korumak adına 

alacağımız kararlarda da iktidar ve muhalefet olarak birlikte, doğru kararlar almamızı, 

alabileceğimiz günlerin umudunu yaşıyorum. Ülkemiz adına utanç olan 2 Temmuz 1993 

katliamını bir daha yaşanmamasını dilerken Sivas Katliamının, 3 Temmuz 1979’da öldürülen 

Gemlikli Avukat Cengiz GÜRAL ile 4 Temmuz 2017’de hain bir tuzak ile yitirdiğimiz 

arkadaşımız Avukat Özgür AKSOY’u da rahmetle, saygıyla anıyorum. Gecikmeli olarak 

açılışını yaptığımız 2019/2024 Belediyemizin çalışma döneminin bu ikinci döneminde bugün 

başlıyoruz. Hayırlı olsun. Başarılı çalışmalar hep beraber imza atalım diliyorum. Teşekkür 

ederim.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Biz de çok teşekkür ederiz. Bütün 

gruplara teşekkür ediyorum. Eksik bıraktığım şeyler var hatırlattılar.                                        

Özellikle Çukurbahçe’ye çevre yolundan giriş ciddi sıkıntıydı. Orada bir parça da olsa yol 

genişletme çalışmasıyla sorun hafifletilmişti ama yine de sorunu çözmek noktasından 

uzaktaydı. Batçık yapılması gerekiyordu. Ciddi de bütçeleri var arkadaşlar 50 milyon liradan 

fazla bir bütçeye ihtiyacı var o işin. Geçtiğimiz günlerde yapım ihalesi kararı çıktı. Oraya çok 

yakında müteahhit girecek. Sevgili Bursa milletvekilimiz sevgili Zafer IŞIK’a Adalet ve 

Kalkınma Partisi’nin Gemlik İlçe Teşkilatı’na konuyu hassasiyetle takip ettikleri ve mesafe 

kat edilmesine olanak verdikleri için teşekkür ediyorum. Yine Engürücük’le Kurşunlu’ya 

yapılan yeni yolun bağlantı noktasında bulunan kavşağın yapılması yolun yapılması kadar 

önemliydi. Bursa Yalova yolunun bağlanması noktasında onun da yapım kararı alındı proje 
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ihalesine çıkılıyor bildiğim kadarıyla. Engürücük’te her su baskınında sıkıntıya düştüğümüz 

Kurtul’da,  Kurtul alt geçidi vardı biliyorsunuz. Orada da yenileme kararı alındı. Onun da 

proje ihalesine çıkılıyor. Destek veren bir daha söylüyorum başta milletvekilimiz Zafer 

IŞIK’a, emek veren herkese çok teşekkür etmek isterim. Temmuz ayı itibariyle Kurşunlu’ya 

doğalgaz çalışmaları da başlıyor arkadaşlar. Müteahhidi malzemeyi Temmuz ayı itibariyle 

getirecek. Bu yaz orada vatandaşlarımıza bir parça bu anlamda eziyet etmiş olacağız ama çok 

uzun süredir beklediği bir işti Kurşunlu’nun. Yatırım programına ilave edilmek suretiyle 

jandarmaya kadar yapımı planlanan hat Kurşunlu’nun merkezine kadar yapılmak üzere karar 

da çıkarttırıldı. Yine bölge milletvekilimiz Zafer IŞIK’a bu konuda ortaya koyduğu gayreti 

sebebiyle teşekkür ediyorum. Dolayısıyla el ele omuz omuza bu memleketin yararına işlerde 

çalışma yeteneğinin kentin gelişimine bu şehirde yaşayan 113 bin yurttaşımızın dostluk ve 

kardeşlik duyguları içerisinde yaşayabilmesine olanak sağlayan bir durum ortaya çıkarttığı da 

gün gibi aşikar. Bütün bu işler bunun bir örneği olarak umuyorum Türkiye’nin her yerinde 

örnek alınacaktır. Katkı veren herkese, her siyasi partiye, her siyasal düşünceye bu anlamda 

teşekkür ediyorum. İnşallah Türkiye’de ayrışma yerine barışmanın ne kadar önemli 

olduğunun örneklerini vermeye devam ederiz. Bir müjde de ben vereyim. Seçim 

beyannamemiz içinde bulunan Gemlik’i çok büyük bir ayıptan kurtaracağız. Karadeniz fıkrası 

gibi deyip anlattığımız bir projemiz vardı. Demiştik ki; Balıkpazarı diye bir mahallemiz var. 

At pazarında at satılır, kuş pazarında kuş, araba pazarında araba, Balıkpazarı’nda çay satılıyor 

demiştik. İnşallah balık satılacak günler yakın. Oranın Milli Emlak’tan talebini yapmak. Biz 

yapmıştık. Büyükşehir Belediyemizin benim için mahsuru yoktur demesi gerekiyordu. Projeyi 

Alinur Başkan’la görüşüp, okeyini de almıştık. Geçtiğimiz Büyükşehir Belediye Meclisi 

toplantısında yaptığımız görüşmede Büyükşehir Belediyemizin Gemlik Belediyesi’ni yükün 

altına sokmamak adına projeyi kendinin gerçekleştireceği bilgisini aldık. Başkanım takip 

ister. Bürokrasiye kurban vermeyelim o önemli bir iş. Gerçekten biri geldiğinde balık yemeye 

gidecek bir yerimiz yok. Sizle de paylaşmıştık. Güzelce de bir proje o iş. Böyle de bir gelişme 

oldu. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım projeyi nerede olacağı belli mi? 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Balıkpazarı kahvelerinin olduğu yer 

var ya başkanım. Balıkpazarı’nda kahvelerin bulunduğu yer. Oradan denize çıktığınız yerde. 

Denizin yürüme yolu üzerinde. Bu bizim 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: O projeyi ve yerini herhalde gerek görmediniz 

birlikte bir istişare etseydik. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Estağfurullah biz paylaştık herkesle. 

Şeyde de vardı zaten bizim 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Herkesle derken  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: seçim beyannamemiz içinde de olan 

bir işti. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Herkesle derken bizim bilgimiz olmadı ama tabi 

sizin takdiriniz sağolun. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Estağfurullah estağfurullah biz sizin 

de sıkıca takip ettiğiniz o seçim beyannamesinin içine koymuş halka açık olarak da 

paylaşmıştık 

--Osman DURDU Meclis Üyesi:  Takip … inşallah öyle olur. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Eyvallah inşallah ama proje bizim 

projeyi tatbik edeceğim demedi. Orada o işi yapacağız dedi. Biz de projeyi istedik. Bakalım 

başkanım kanaatlerimizi iletelim diye. 

--Şamil YİĞİT Meclis Üyesi:  Başkanım seçim vaatlerinde malum hani ortak proje 

dedik. Gemlik’in faydasına bakmış olduğumuzda nasıl ki Alemdar Caddesi Gemlik’in 

kanayan bir yarası ise Gemlik’teki bir balık halinin veya balıkçı barınaklarının olması da 

kanayan yarası. Ama yer ve konumu ile alakalı neresi olduğunu ben tam net bilmiyorum. Siz 
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de hani arzu eder gönlünüzden geçen yeri söylüyorsunuz ama bununla alakalı çalışma var mı 

onu bilmiyorum. Elbette ki Gemlik’e olmalı, Gemlik’e yakışan Gemlik’in değerlerine bir kat 

daha değer katan hani diyoruz ya vizyon tarihimiz misyonumuzu işte kültür sanat hepsini 

kullanırken de evet, bir dışardan gelen misafirlerimizi de ağırlayacak bir restorantın, evet 

misafirlerimizi gelip getirebilecek halimizin olması güzel bir yer olacağını da biz de 

söylüyoruz. Teşekkür ediyorum. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi:  Başkan yer neresi? 

--Şamil YİĞİT Meclis Üyesi:  Yer şimdi başkanımın gönlünden arzu eden bir yer var 

ama tam kesinlik almadı diye ben biliyorum o yerin 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Biz koordinatla istemiştik. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Gemlik’e yapılacak olan balık pazarının 

….misyonu…. 

--Şamil YİĞİT Meclis Üyesi:  Şöyle Gemlik’e yapılacak yeri Gemlik’teki olan yeri 

mecliste de geçmiş veya herhangi bir yapılmış bir nokta yok. Şu an yapım ve hep birlikte 

yapmış olduğu bizim beyannamemizde olan Osman abi biliyorsun bunlar var. Büyükşehir’in 

değerlendirmesiyle birlikte proje gelip tabii ki burada da görselleri yapılacaktır. Şu an 

herhangi bir görseller yapılmış veya bitmiş değil, bizim ortak talebin olmuş olduğu, talebi 

iletilmiş oldu. Büyükşehir de biz bu talebi biz yaparız demiş oldu noktada ama şurada 

yapılacak burada yapılacak şu olacak diye bir nokta yok Osman abi. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Şimdi sayın başkanın bir vesileyle bizimle 

paylaşmış olduğu yer, yer itibariyle bireyselde bana çok uygun gelmemişti. Grupla 

paylaşamadı çünkü öyle bir talep gelmedi bize. Zaten bir şey olduktan sonra bilmemizin 

anlamı yok bunu zaten bileceğiz. Doğal olarak bileceğiz olduğu zaman. Önemli olan olmadan 

önce bilgi paylaşımı yaparsak acizane katkımız olabilir diye söyledim. Bir şey yapıldı mı 

yıkılmıyor arkadaşlar. Yapılanları görüyoruz. Söylememe gerek var mı bilmiyorum. Bunların 

hepsi kamu binası. Yapmak bir dert, yıkmak bir dert. Söylemek istediğim bu. Bir şey 

demiyorum yani. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Güzel ben aramızı bulayım Osman 

başkan bana söyledi aslında ama. Çok ham bir durum. Bir niyet. Bir bunu daha önce ilan 

etmiştik. Bunu yapabilmenin ilk adımı Milli Emlak’tan bu alanın talep edilmesidir. Bu talebi 

yapma esnasında da Büyükşehir Belediyesi’nin uygun görüş vermesini gerektirir. Biz de 

Büyükşehir Belediyemize müracaat ettik. Oradan gelecek cevap Gemlik Belediye Meclisinde 

tartışılmadan uygulamaya geçilmeyecekti zaten. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Şimdi ben sizi anlıyorum. Yani zaten semtler ve 

mekânlar fonksiyonuyla bazen ismini alıyor. Malumunuz Semerciler Yokuşumuz vardı. 

Oranın şimdi adının Semerciler Yokuşu olarak kalmalı tabii ki bir hatıra yaşasın ama, 

Semerciler Yokuşunda semerci dükkanı açalım. Gazhane caddesinde gazcı dükkânı açalım 

mantığı yok. Bu şu demek değil Balıkpazarında balık olmaz demiyorum. Ama bu ekonomik 

bir durum sadece Gemlik’e değil, Gemlik dışındaki insanlara dönük olmalı, fonksiyonel 

olmalı. Sadece bu yani başka bir şey yok. Bir ön yargımız da yok. Sadece endişemiz var. 

Sağolun. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Teşekkür ederim. Evet, arkadaşlar 

bu arada bu geçen süre içerisinde iki müdürlükte değişiklik oldu. Meclisimizin de 

bilgilendirilmesi gerekiyor biliyorsunuz bu konuda. Daha önce Sosyal Yardım İşleri 

müdürlüğümüzü yapan sevgili Dilek AĞDEMİR kurumlar arası bir değişiklik talebinde 

bulundu. Onun yerine daha önce İnsan Kaynaklarına vekâleten bakmakta olan sevgili Kemal 

ATAN’ı atadık. Kemal ATAN’dan boşalan vekâleten yürüttüğü İnsan Kaynakları müdürlüğü 

görevini de sevgili Nazan EROL’a verdik. Nazan bir kalk, bir görsünler seni boyunu posunu, 

bir tanıt biraz kendini. Bir mikrofon verin arkadaşlar. 

Nazan EROL (İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürü): Merhabalar Sayın Başkanım, 

Sayın Meclis Üyelerim. Yaklaşık iki ay önce bu göreve atandım. İnsan Kaynakları 
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müdürüyüm. Daha önce zaten Fen İşleri Müdürlüğü’nde çalışıyordum. Hayırlısı olsun 

diyelim. Çok teşekkürler. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Biz teşekkür ederiz Nazan. Evet, 

arkadaşlar gündeme geçebiliriz. Teklifler başlığı altında 1. Maddeyi okuyalım.  

--Sedat ÖZER Meclis Üyesi: Yazı İşleri Müdürlüğü’nün, 5393 sayılı Belediye 

Kanununun 30. Maddesine göre gizli oyla 3 adet belediye encümen üyesi seçimi ile ilgili 

yazısı. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Her yıl encümen üyeliği seçimi 

yapmak zorundayız. Kanunla belli biliyorsunuz arkadaşlar. Bir ikaz aldım bu arada. Buradan 

ışıklar sebebiyle görmekte de zorlanıyorum sizleri. Mazeretli olarak oylamıştık. Bir iş kazası 

olmuştu kendi iş yerinde. Hem geçmiş olsun diyelim hem arkadaşımız geldi. Mahir DAĞ 

aramızda. Hem onun burada olduğunu tutanaklara geçelim. Hem de divan kâtibi olarak görev 

yapıyor. 1. Kâtip burada iken evet onun oturması lazım. Sakata getirmeyelim aldığımız 

kararları. Sevgili Fatih AYDIN’a da teşekkür ederim. Evet, arkadaşlar encümen seçimine 

geçiyoruz ama üç arkadaşımız üç belediye meclis üyemizi yeni encümen üyesi olarak 

seçeceğiz. Gizli oylamayla yapmamız lazım dolayısıyla tasnif heyetine ihtiyacımız var. 

Gruplar adına birer kişi talep edelim. 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Elif ACAR 

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Fatih AYDIN 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Elif ACAR 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Elif ACAR 

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Fatih AYDIN 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Yeterli mi arkadaşlar? Sorun yok. 3 

olur 4 olur önemli değil yani sayı. 

--Sedat AKKUŞ Meclis Üyesi: Oğuz HANÇER 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Yeterli ya 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Peki 

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: İsmi söylendi artık reddetmeyelim Başkanım. 3 kişi 

olsun. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Elif ACAR, Fatih AYDIN ve Oğuz 

HANÇER’in tasnif heyetinde görevlendirilmesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, 

etmeyenler? Oy birliğiyle kabul edilmiştir. Encümen üyelikleri için geçtiğimiz yıl muhalefetin 

de encümende yer alabilmesi adına biz bir ricada bulunmuştuk. Sağ olsunlar Millet İttifakı 

üyesi arkadaşlarımız da kırmadılar, yer aldılar encümenin içinde. Bugüne kadar Cumhur 

İttifakı içerisinde yer alan arkadaşlarımız kırmadılar bizi yer aldılar. Teşekkür ediyorum bu 

anlayışlı davranışları için. Bu minvalde 1 yıl boyunca birlikte görev yaptığımız sevgili Aydın 

BAYRAKTAR’a da teşekkür ediyorum. Aldığı kararların onu mahcup etmemesini diliyorum. 

Oy birliğiyle geçmeyen de bir karar olmadı. Hiçbir diretme, dayatma, şunu ille de şu kararı 

verelim durumu zaten yaratmadık. Belediyenin işleyişi içerisinde siyasette yok yapılan 

işlemlerde. Umuyorum bu yıl da gruplar konuştular mı bu minvalde bir değerlendirme yapıldı 

mı? 

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Aday belirledik Başkanım. Söyleyeceğiz isimleri. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Peki. O halde önerileri alabilir 

miyim? 

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Tefik KALDIRIM, Mahir DAĞ 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Tefik KALDIRIM ve Mahir DAĞ. 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Sayın Başkanım biz bu dönemde 

encümende bulunmama kararı aldık. Siyasi bir karardır bu. Fakat Milliyetçi Hareket 

Partisi’nden arkadaşlarımızın bulunma durumları olabilir. Ona herhangi bir şey demiyoruz. 

Ama biz bu dönemde encümene üye vermeme kararı almış bulunmaktayız. Bunu da 

meclisimizin bilgisine arz ediyorum. 
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--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Geçen yıl Milliyetçi Hareket Partisi, 

 Cumhur İttifakı’nın bir üyesi olarak bu sene sayısı daha fazla olması itibariyle Adalet ve 

Kalkınma Partili bir arkadaşımız yer alsın demiş idi. Bu bunun gereği bir şey mi? Yani bir 

daha ki sene de ya da ondan sonraki sene de mi istemeyeceksiniz. 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Evet. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: O o zaman değerlendireceğiz peki. 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: …karar aldık……..siyasi olarak  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Sonra da vermeyeceksiniz doğru mu? 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Öyle mi? Geçen sene gösterdiğiniz 

anlayışı bu sene göstermeyişinizin sebebini de merak ettim. Ayrıca konuşalım bunu da o 

zaman. 

--Meclis Üyesi: Siyaseten 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Siyasi. Tamam peki. Evet, 

Milliyetçi Hareket Partisi. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Sayın Başkanım bu anlayışınızdan dolayı ben 

özellikle Cumhuriyet Halk Partisi İlçe başkanımızı, çok kıymetli yönetimini, zat-ı alinizi ve 

belediye meclis grubunuzu tebrik ediyorum. Teşekkür ediyorum, kutluyorum. Bu teklifinizi 

Milliyetçi Hareket Partisi de kabul etmiştir. Hayırlı olsun. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Teşekkür ederiz. İsim? 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Emrah KESKİNDEN 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Emrah KESKİNDEN. Arkadaşlar 

ekrana yansıtabilir miyiz? Tefik KALDIRIM, Mahir DAĞ Cumhuriyet Halk Partisi grubu 

tarafından önerildi. Emrah KESKİNDEN Milliyetçi Hareket Partisi tarafından önerildi. Başka 

öneri yok herhalde arkadaşlar. Peki, zarf ve kâğıtlar dağıtıldı mı arkadaşlar? Tasnif heyetinde 

görev alacak arkadaşlarımız da oylarını kullandıktan sonra bir yer ayarlamış arkadaşlarımız 

oraya geçebilirler. Saat: 16:00. Tasnif heyeti tarafından sayımın yapılabilmesine de olanak 

sağlamak adına 10dk. ara veriyorum. Oy kullanan arkadaşlarımız çıkabilirler. 16:10’da burada 

olalım lütfen.  

 10 DAKİKA  

 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Evet, toplantıya devam edeceğiz. 

Sayın Meclis Üyelerimiz herkes yerine geçebilir mi? Şamil Başkanım başlayabilir miyiz? 

Evet, arkadaşlar encümen üye seçimi oylaması tasnif heyetinin getirdiği çetele listesiyle 

sonuçlanmış durumda. Emrah KESKİNDEN 27, Tefik KALDIRIM 21, Mahir DAĞ 19 oy 

almış ve encümen üyeliğine seçilmişlerdir. Hayırlı uğurlu olsun. Allah görevlerinde mahcup 

etmesin. Evet, 2. maddeyle devam ediyoruz.  

--Sedat ÖZER Meclis Üyesi: Yazı İşleri Müdürlüğü’nün 5393 sayılı Belediye 

Kanununun 24. maddesine göre meclis üyeleri arasında açık oyla plan ve bütçe komisyonu 

üyelerinin seçimi ile ilgili yazısı. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: 5 üye mi var arkadaşlar Plan 

Bütçede? 

--Meclis Üyesi: ……….. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Geçtiğimiz yıl 5 üye vardı değil mi? 

Evet. Bunun dışında bir teklifi olan var mı arkadaşlar? 

--Meclis Üyesi: Başkanım ….. Sosyal Konutlar Komisyonu da vardı… 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Sosyal konut statüsünde konut 

kalmadığı için özel bir komisyondu. İhtiyaç duyarsak kurarız. 

--Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: Yok iptal veya şeyi söz konusu olacak mı?........ 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Sosyal Konut komisyonu ihtisas 

komisyonu değildi.  

--Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: Evet. 
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--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Evet. O meclisimizin o konuya 

ihtiyaç duyması sonucu oluşturduğu bir araştırma ve çalışma komisyonuydu. Görev süresi de 

tamamlandığı için ya da şöyle diyelim konu bir durum kalmadığı için buraya yazmadık. 

İhtiyaç olursa yeniden kurarız aynı komisyonu sorun olmaz. Komisyon Plan Bütçe ve İmar 

Komisyonu 5, diğer komisyonlar 3 kişiden oluşabilir mi diyor yasa doğru mu hatırlıyorum? 

--Meclis Üyesi: ……….. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Hepsi için 3 kişi olabiliyor mu? 

--Meclis Üyesi: 3 ya da 5 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: 3 ya da 5 olabilir. Peki, geçen yıl 5 

yapmıştık. Bütün gruplar yer alabilsin diye. En azından hem Cumhur hem Millet İttifakı 

komisyonların içinde bulunabilsin diye. Bunu böyle devam ettirelim diyorum. Başka bir 

önerisi olan yoksa. 5 kişiden oluşmasını yeniden oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, 

etmeyenler? Oy birliğiyle kabul edilmiştir. Belediye Kanunu gereği “mecliste bulundurduğu 

üye sayısı üzerinden nispeti değerinde komisyonlarda da yer alır” der kanun. Dolayısıyla 1’in 

2. maddesinde Plan Bütçe Komisyonu üyesi seçimlerinde grupların önerilerini bekliyorum. 

Cumhuriyet Halk Partisi 

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Bizden 3 kişi. Songül ŞANLI, Bülent ÇİÇEK, Oğuz 

HANÇER 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Adalet ve Kalkınma Partisi 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Aydın BAYRAKTAR 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Milliyetçi Hareket Partisi 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Emrah KESKİNDEN 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Başka önerisi olan var mı? Yok. 

Açık oylamayla yapacağız oylamayı. Plan Bütçe Komisyonu üyesi olarak Songül ŞANLI, 

Bülent ÇİÇEK, Oğuz HANÇER, Aydın BAYRAKTAR ve Emrah KESKİNDEN 

arkadaşlarımızın komisyona üye olarak seçilmelerini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, 

kabul etmeyenler? Oy birliğiyle kabul edilmiştir. Bir sonraki madde lütfen. 

--Sedat ÖZER Meclis Üyesi: Yazı İşleri Müdürlüğü’nün 5393 sayılı Belediye 

Kanununun 24. maddesine göre meclis üyeleri arasında açık oyla İmar Komisyonu üyelerinin 

seçimi ile ilgili yazısı. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Gruplar adına teklifleri bekliyorum. 

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Arzu KARATAŞ, Mert DİMİLİ, Fatih AYDIN 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Adalet ve Kalkınma Partisi 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Dursun YAVUZ  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Milliyetçi Hareket Partisi 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Mehmet ÖKSÜZ 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Başka öneri var mı? Yok. 

Olmadığına göre İmar Komisyonu üyeliklerine Arzu KARATAŞ, Mert DİMİLİ, Fatih 

AYDIN, Dursun YAVUZ ve Mehmet ÖKSÜZ’ün kabulü için oylarınıza sunuyorum. Kabul 

edenler, kabul etmeyenler? Oy birliğiyle kabul edilmiştir. Bir sonraki madde lütfen. 

--Sedat ÖZER Meclis Üyesi: Yazı İşleri Müdürlüğü’nün 5393 sayılı Belediye 

Kanununun 24. Maddesine göre meclis üyeleri arasında açık oyla Milli Eğitim Kültür ve Spor 

komisyonu üyelerinin seçimi ile ilgili yazısı. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Milli Eğitim Kültür ve Spor 

komisyonu üyelikleri için önerilerinizi rica ediyorum. 

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Songül ŞANLI, Sedat ÖZER, Bülent ÇİÇEK 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Adalet ve Kalkınma Partisi 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Elif ACAR 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Milliyetçi Hareket Partisi 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Alparslan EKER 
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--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Başka aday var mı arkadaşlar? Yok. 

Olmadığına göre Milli Eğitim Kültür ve Spor Komisyonu üyeliklerine Songül ŞANLI, Sedat 

ÖZER, Bülent ÇİÇEK, Elif ACAR ve Alparslan EKER’in seçilmeleri noktasında kabulünü 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, kabul etmeyenler? Oy birliğiyle kabul edilmiştir. Bir 

sonraki madde lütfen. 

--Sedat ÖZER Meclis Üyesi: Yazı İşleri Müdürlüğü’nün 5393 sayılı Belediye 

Kanununun 24. maddesine göre meclis üyeleri arasında açık oyla Hukuk Komisyonu 

üyelerinin seçimi ile ilgili yazısı. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Hukuk Komisyonuna önerilerinizi 

rica ediyorum. 

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Mert DİMİLİ, Nihat ÇETİN, Durmuş USLU 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Ümit GÜLER 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Ümit GÜLER  
--Osman DURDU Meclis Üyesi: Osman DURDU 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Başka aday olan var mı? Yok. 

Olmadığına göre Hukuk Komisyonuna Mert DİMİLİ, Nihat ÇETİN, Durmuş USLU, Ümit 

GÜLER, Osman DURDU’nun adaylıklarını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, 

etmeyenler? Oy birliğiyle kabul edilmiştir. Bir sonraki madde lütfen. 

--Sedat ÖZER Meclis Üyesi: Yazı İşleri Müdürlüğü’nün 5393 sayılı Belediye 

Kanununun 24. maddesine göre meclis üyeleri arasında açık oyla Çevre Sağlık ve Sosyal İşler 

Komisyonu üyelerinin seçimi ile ilgili yazısı. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Çevre Sağlık ve Sosyal İşler 

Komisyonu üyeliklerine önerilerinizi rica ediyorum. 

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Nihat ÇETİN, Mustafa KAYNATMA, Sedat 

AKKUŞ 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Şükran ERSÖZ 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Osman DURDU 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Başka aday var mı arkadaşlar? Yok. 

Olmadığına göre Çevre Sağlık Ve Sosyal İşler Komisyonuna Nihat ÇETİN, Mustafa 

KAYNATMA, Sedat AKKUŞ, Şükran ERSÖZ ve Osman DURDU’nu adaylıklarını 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliğiyle kabul edilmiştir. Bir sonraki 

madde. 

--Sedat ÖZER Meclis Üyesi: Yazı İşleri Müdürlüğü’nün 5393 sayılı Belediye 

Kanununun 24. maddesine göre meclis üyeleri arasında açık oyla Tarım Balıkçılık ve Turizm 

Komisyonu üyelerinin seçimi ile ilgili yazısı. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Tarım Balıkçılık ve Turizm 

Komisyonuna önerilerinizi rica edebilir miyim? 

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Mustafa KAYNATMA, Fatih AYDIN, Sedat ÖZER 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Ercan BARUTÇUOĞLU 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Mahmut SOLAKSUBAŞI 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Başka aday var mı arkadaşlar? 

Olmadığına göre Tarım Balıkçılık ve Turizm Komisyonuna Mustafa KAYNATMA, Fatih 

AYDIN, Sedat ÖZER, Ercan BARUTÇUOĞLU, Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI’nın 

adaylıklarını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler,  etmeyenler? Oy birliğiyle kabul 

edilmiştir. Bir sonraki madde lütfen. 

--Sedat ÖZER Meclis Üyesi: Yazı İşleri Müdürlüğü’nün 5393 sayılı Belediye 

Kanununun 24. maddesine göre meclis üyeleri arasında açık oyla Doğal Afetler ve Kentsel 

Dönüşüm Komisyonu üyelerinin seçimi ile ilgili yazısı. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Doğal Afetler ve Kentsel Dönüşüm 

Komisyonu için önerilerinizi rica ediyorum. 

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Durmuş USLU, Tekin RAMA, Mahir DAĞ 
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--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Dursun YAVUZ 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Milliyetçi Hareket Partisi 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Alparslan EKER 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Başka aday var mı arkadaşlar? Yok. 

Olmadığına göre Doğal Afetler ve Kentsel Dönüşüm Komisyonu üyeliklerine Durmuş USLU, 

Tekin RAMA, Mahir DAĞ, Dursun YAVUZ ve Alparslan EKER’in kabulünü oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliğiyle kabul edilmiştir. Bundan sonraki 

konular gündemimize kayıt sırasına göre girmiş durumda dolayısıyla komisyona havaleleri 

oylarınıza sunacağım. Faaliyet raporunu bir dahaki toplantıda değerlendirelim diye 

düşünüyorum. 1’in 10.  Maddesini 

--Meclis Üyesi: 9’u oylasak 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Özür dilerim. 

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: 1’e 9’u bir dahaki oturumda görüşmek üzere soralım 

arkadaşlara 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Gerek var mı? 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Var tabi Başkanım gündem gidiyor ya sırayla 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Hayır hayır bunu 

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Gündemi ….. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Bunun tamamını yaptıktan sonra 

9’u bir dahaki toplantıya bıraksak bir mahsuru var mı? 

--Meclis Üyesi: ………….. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Son. Peki, ısrar etmeyelim soralım. 

Mali Hizmetler Müdürlüğü’nün 5018 sayılı Kamu Mali Yönetimi ve Kontrolü Kanununun 41. 

Maddesi hükmünce hazırlanan 2019 yılı faaliyet raporunun 5393 sayılı yasanın 56. 

Maddesine istinaden görüşülmesi ile ilgili yazıya istinaden bir madde var burada gruplara 

faaliyet raporumuz dağıtıldı. 2. Birleşimde faaliyet raporunun görüşülmesini oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliğiyle kabul edilmiştir. 1in 10. Maddesi, 13. 

Maddesi, 16. Maddesi, 22. Maddesi, 23, 24 ve 25. Maddeleri, 34, 35, 36 ve 38. Maddelerinin 

İmar Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler 

--Sedat AKKUŞ Meclis Üyesi: Başkanım 36 Kentsel Dönüşümün 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Plan değişikliği var içinde de 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: ………olsun 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Plan değişikliği konuşulacak. 

--Meclis Üyesi: ……Kentsel Dönüşümün ….. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Evet. Az önce saydığım maddelerin 

İmar Komisyonuna havalelerini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler? Oy 

birliğiyle kabul edilmiştir. 

--Meclis Üyesi: …… 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Bunu grupta konuştuk. İmar 

müdürlüğü yazmışız. Gerek olursa bir dahaki mecliste konuşuruz. 

--Arzu KARATAŞ Meclis Üyesi: Kamulaştırılması ya da eski haline döndürülmesi 

dediği için ben 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ama Arzu 35. Maddeye baktık. 35. 

Maddenin kamulaştırılmasının yapılması mümkün değil diye zaten imara gönderdik. İmar 

vazgeçebiliyorsa vazgeçecek, değilse kamulaştırılma kararını zaten almışız. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Neresi burası? 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Var dosyalarda. Komisyona da 

gönderdik. İmar Komisyonunda. Daha önce alınan kamulaştırılma kararlarıyla yüklenmiş 

olduğumuz birtakım şeyler var ya arkadaşlar 

--Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: Dosyaya baktık ta Başkanım. Sadece ada, pafta, parsel 

belirtilmiş. Sokak no ….Bize gelen belirtili alan ve kırmızı çizgi yok. 
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--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Alırsınız komisyonda. Eksik bir şey 

varsa talep edin ilgili müdürlükten getirsinler. 

--Arzu KARATAŞ Meclis Üyesi: Komisyonda görüşürüz. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Evet arkadaşlar. 11. Maddeyi, 15. 

Maddeyi, 20 ve 21. Maddeleri, 29 ve 30. Maddeleri Plan Bütçe Komisyonuna havale için 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliğiyle kabul edilmiştir. 19. Maddeyi 

Çevre Komisyonuna havale etmek istiyorum. Uygun görürseniz eğer. Kabul edenlerin 

oylarına sunuyorum. Hepinizin oylarına sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliğiyle 

Çevre Komisyonuna havalesi gerçekleşmiştir. 27. Maddenin Milli Eğitim Kültür ve Spor 

komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliğiyle 

kabul edilmiştir. 33 ve 37. Maddelerin Hukuk Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum. 

Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliğiyle kabul edilmiştir. 28. Maddede arkadaşlar Sosyal 

Yardım İşleri Müdürlüğü’müzden Gemlik Belediyesi Yaşlı Konuk Evi Yönetmeliği ile ilgili 

bir yazı var. Yaşlı Konuk Evi Yönetmeliğinin hazırlanması noktasında konuyu Hukuk 

Komisyonuna havale etmek istiyorum. Bu konuyla ilgili bir de önerge var. Bugünkü 

önergelerimizin içerisinde. Orada kalacak olan yaşlılarımızın ödeyeceği ücretin de, ücret 

tarifesinin de belirlenmesi gerekiyor. Dolayısıyla önergeyi, önergeden sonra mı 

--Meclis Üyesi: …… 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Yok değil.  

--Meclis Üyesi: …… 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Tabii tabii 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım ne durumda orası? 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Nasıl? 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Orası ne durumda? 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Orası 1 ay içerisinde kullanıma 

hazır hale geliyor. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Çok iyi 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Gemlik Belediyesi Yaşlı Konuk Evi 

Yönetmeliği ile ilgili kısmın Hukuk Komisyonuna dediğim gibi birazdan önergesi de 

okunacak, onu da ilgili komisyona diyeceğiz zaten Plan Bütçeye gidecek. Havalelerini 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliğiyle kabul edilmiştir. Direk 

görüşmek istediğimiz bazı konular var arkadaşlar. 18. Maddede daha önce var mı? Bir dakika. 

Evet, 14. Maddede İmar Şehircilik Müdürlüğü’nün 10.01.2020 tarihli ve 2020/8 sayılı meclis 

kararında Büyükşehir Belediyesi tarafından bir düzeltme talep edilmiştir. Sehven bir hata 

yapıldığına dair bir bilgi geldi. Arzu bu konuda bize bilgi ver meclisimize bunu direk 

oylayalım. 

--Arzu KARATAŞ Meclis Üyesi: Başkanım daha önce bir formatımız vardı. Bu 

formatta yolluyorduk. Fakat Büyükşehir formatı değiştiği için, bize yeni bir format gönderdi. 

O yüzden uygun görülmüştür, görülmemiştir kısmı için bize uyarı gösterdi. Artık bundan 

sonra bu şekil gönderin dendi. O yüzden bunu oylamamız gerekiyor. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Yine de gruplar ya bu bir imar planı 

değişikliği uygun görülmüştür ile görülmemiştir ile çok fark var derse 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: …..fark var yani 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Sizde raporlar bölümünde şey var 

mı? Bu evrak ile ilgili bir şey var mı? Yani gelen evrakların içerisinde neyin değiştirileceğine 

ilişkin bilgi gelmedi mi? 

--Sedat AKKUŞ Meclis Üyesi: Var var başkanım. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Var değil mi? 

--Meclis Üyesi: Var Başkanım. Dosyanın içinde olması lazım. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Neyse yine de aklınızda bir şey 

kalmaması konusunda havale edebilirim hiç sorun yok. Komisyon bunu 2. Birleşime getirsin. 
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--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: En güzeli o. 2. Oturuma aynen en güzeli o 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Peki, 14. Maddenin de İmar 

Komisyonuna havalesini de oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliğiyle 

kabul edilmiştir. 

--Meclis Üyesi: ……… 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Onun bir detayını çıkartın bana. 

Evet, 18. Maddede yine direk görüşmek istediğim bir şey var arkadaşlar. Sosyal Yardım İşleri 

Müdürlüğü’nün Gemlik Belediyesi Yaşlı Konuk Evi açılışı ile ilgili bir yazı da var. Bunun 

normalde az önce sıra açısından daha önde olması gerekiyordu. Ama kayıt, müdürlüklerden 

gelen kayda göre kayıt sırasına göre gündemi oluşturduğumuz için. Neyse Allah’tan aynı 

mecliste tartışıyoruz. Yaşlı Konuk Evinin açılışına ilişkin bir meclis kararına ihtiyacımız var. 

Gemlik’te huzurevi adıyla yıllardır talep edilen, daha önce Büyükşehir Belediyesi’ne de 

huzurevi yapmak kaydı ile devrettiğimiz sonra yine aynı maksatla geri aldığımız Kurşunlu 

mahallemizdeki alana Yaşlı Konuk Evi açılmasına ilişkin meclisten yetki istiyoruz. Gemlik'te 

bir yaşlı konuk evi açılmasını kabullerinize sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler?  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım söz alacağım. Söz rica edeceğim. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Buyurun. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Bu açılmaktan kasıt ne anlamadım onu? 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Açılış kararı alıyoruz. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Resmi açılış 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Hayır hayır Gemlik’te böyle bir 

faaliyet yapılsın mı yapılmasın mı? Kararı. 

--Meclis Üyesi: ………… yok. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Hayır hayır. Sonra yönetmelik 

hazırlanacak, sonra ücret tarifesi hazırlanacak, inşaat aşamasını tamamladıktan sonra da 

meclisimizin vermiş olduğu karar doğrultusunda yurttaşımızı da alıp, konuk edeceğiz. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Şimdi. Anladım. Ben şunu sormak istiyorum. Yani 

buranın bir yönetmeliğe muhtaç olduğu için, yönetmelik de olmadığı için, nasıl efendime 

söyleyeyim yönetileceği de belli olmadığı için, yönetmelikten sonra bu kararın alınmasının 

daha uygun olacağını düşünüyoruz. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Hayır hayır. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Neden? 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Yani Gemlik’te bu faaliyet 

gerçekleştirilsin mi gerçekleştirilmesin mi? Kararını alıyoruz. Sonra bu faaliyeti nasıl 

gerçekleştireceğimize dair yönetmelik var, o yönetmeliği yine meclisimiz hazırlayacak 

komisyonumuz aracılığıyla, üstüne yine meclisimiz aracılığıyla ücret tarifesini belirleyeceğiz. 

Ondan sonra faaliyete geçecek. Gemlik’te huzurevi yapılsın mı yapılmasın mı? Kararını 

veriyoruz. Bundan ibaret bu madde. 

--Meclis Üyesi: …………  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: E varmış getirdiklerine göre 

arkadaşlar. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Anladım. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Oylamayı da yaptık zaten oy 

birliğiyle kabul edildi. Evet. 26. Maddede yine Yazı İşleri Müdürlüğümüzün her yıl yapmış 

olduğumuz üzere Ağustos ayı meclis toplantılarını tatil yapalım mı yapmayalım mı? Yazısı 

var. Meclisimize soracağız bunu. Direk oylayalım istiyorum. Bir görüşelim kendi aramızda 

sonra karar verelim derseniz bu maddeyi 2. Birleşime bırakalım oylayayım. Orada kararını 

verelim. Şimdi arkadaşlar zaten 3 aydır meclisi toplayamıyoruz pandemi sebebiyle. Bu ilk 

toplantımız 3 ayın sonunda. 4. Ay sonu itibariyle bir araya gelebildik. Belediyenin karar alma 

noktasında gündemi yoğun. Dolayısıyla herkesin aklına ya 3 aydır yatan meclisin ne tatili 

tatile mi ihtiyacı var? Sorusu gelip çalışmaya devam edelim diyebilirsiniz. Ancak şöyle de bir 
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gerçek var. Geçtiğimiz hafta Büyükşehir Belediyemizde yaptığımız toplantıda Ağustos ayı 

Büyükşehir Belediye Meclisi tarafından tatil ilan edildi. Şimdi Gemlik Belediyesi’nin 

meclisinde alınan kararların Bursa Büyükşehir Belediyesi’nde onaylanması gibi de bir tarafı 

olunca, biz Ağustos ayında toplanıp karar alsak da, almasak da uygulamaya girmesi mümkün 

değil. Dolayısıyla bunu isterseniz 2. Toplantıya, birleşime bırakalım bu maddeyi gruplar 

değerlendirme yaparlar kararı o gün alalım. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Bizde Tatil yapılmasın. Her karar  Büyükşehir 

kararı gerektirmiyor. Biz kanaatimizi ifade edebiliriz. Zaten yeteri kadar tatil yaptık. Zaten 

yani bizce tatile gerek yok. 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Başkanım bizce de. Grupta bunu biz 

görüştük arkadaşlarla. Şimdi 3 aydan beri toplanmayan bir meclis var. Covid den dolayı. 

Fakat vatandaşın işleri, vatandaşımızın ihtiyaçları bitmez. Yani sürekli yeni birtakım kararlar 

alınmak gerekebilir. Onlara karşı bir yaklaşımda bulunmak gerekebilir. O nedenle bizim 

grubumuz da tatil yapmama noktasında bir görüş ortaya çıktı. Durum bundan ibaret bizim 

açımızdan. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Peki, o zaman şöyle diyelim 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Bizde Oylayalım oylayalım. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Direk oylayalım. Sonraya 

bırakmayalım. İyi Partinin bu konudaki görüşü önemli. 

--Sedat AKKUŞ Meclis Üyesi: Büyükşehir sanırım. Biz yeni toplandık ama, 

Büyükşehir bundan önce birkaç kere toplandı. Bizim kadar uzun bir tatil süreci geçirmedi. Biz 

o açığı kapatmak açısından tatil yapmamanın biz de uygun olacağını görüyoruz. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Teşekkür ederim. Evet, Cumhuriyet 

Halk Partisi? 

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Bizim de görüşümüz şu şekilde. Özellikle bu 

pandeminin Eylül ve Ekim ayında tekrardan yoğunlaşacağı görüşülüyor Bilim Kurulu 

tarafından 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Allah göstermesin. 

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: O yüzden biz Ağustos’u. Bu bir gerçek. Ağustos’u 

boş geçmeyelim. Tatil de yapmayalım diye düşünüyoruz. Bakarsınız gene Eylül’de Ekim’de 

tekrar bir tatille karşılaşırız. O yüzden biz Ağustos’ta devam edelim diye düşünüyoruz. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Tamam. Doğrusu da bu. Aslında 

Büyükşehir Belediyesi’nin de tatil kararı vermemiş olması lazımdı. Bizden fazla toplantı da 

yapılmadı Büyükşehir’de. Biz Mart’ta yapabilmiştik. Bizim meclis toplantımızın hemen 

arkasından yasak gelmişti. Büyükşehir’de yapamamıştık mesela. Onlar geçtiğimiz ay yaptılar. 

Biz yapamadık. Takvim yetişmediği için yani serbest bırakıyoruz kararı Haziran ayının ilk 

Çarşamba’sını atladığı için olağanüstü yapmamız gerekiyordu. Yapmamıştık. Doğru sonuç 

bence de bu. Teşekkür ediyorum bütün gruplara. Dolayısıyla Ağustos ayının tatil olmaması 

konusundaki görüşü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliğiyle kabul 

edilmiştir. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Bizde Başkanım Büyükşehir’in tatil gerekçesi ….. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: 1’in 12. Maddesi arkadaşlar İnsan 

Kaynakları Ve Eğitim Müdürlüğünün şefliklerle ilgili bir yazısı. Çok uzun zaman önce 

hazırlanmış bir yazı bu. Müdür yeni müdürlük değişimi sonrasında yeni göreve başlayan 

arkadaşımız konunun kadük kaldığı noktasında bilgiye sahip olmadığı için sehven göndermiş. 

12. Maddeyi geri çekiyoruz meclis gündeminden. Geri çekilmesini oylarınıza sunuyorum. 

Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliğiyle kabul edilmiştir. Arkadaşlar 32. Madde. Emlak ve 

İstimlak Müdürlüğümüzün 112 Acil Sağlık hizmetleri ile ilgili bir ek alana ihtiyaç duyması 

gibi bir konu. Bunu meclisimizden özür dileyerek, meclis iradesinin önüne geçen de bir 

hareket yapmış olan biri olarak özür dileyerek gündeminize getirdim. Başka çaremiz yoktu. 

Daha önce Gemlik Belediye Meclisimizde bir önergeyle meclisin gündemine gelen, sonra 
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Çevre Komisyonumuz aracılığıyla araştırması yapılan bir konu. Üç 112 Acil, 112 ambulans 

noktamız vardı. Ancak bu yeterli gelmiyordu. O çalışma neticesinde ummuş idik ki bütün 

meclis olarak. Bunun sayısını arttırabilelim. O tarihte Çevre Sağlık Komisyonumuzun 

hazırladığı raporda bunun bu konunun takip edilmesi gerektiğine dair bana bir öneri 

getirmişti. Şimdilik mümkün değil ama idare bunu takip etmeli bu konuda diye de bir 

tavsiyede bulunmuştu. Bu pandemi çerçevesinde Sağlık Bakanlığı tarafından yeni ek istihdam 

oluşturulunca bütün Türkiye’de olduğu gibi Gemlik İlçemizde de sağlık çalışanı sayımızda 

hem 112 açısından hem hastane çalışanlarımız açısından artış oldu. Pandeminin 

rahatlamasıyla birlikte o arkadaşlarımızın başka yerlere kaydırılması ihtimali de doğdu. İlçe 

Sağlık Müdürlüğümüz bu hazır 112 ihtiyacı da varken burada bunu akılcı bir iş olur bu 

diyerek bizden bir yer istedi. Eğer yer verebilirseniz 112 Sağlık Merkezi kuracağız dedi. Sizin 

yerinize, sizin buna uygun diyeceğinize dair inancım sebebiyle onlara Kumla’da hizmet binası 

olarak kullandığımız yeri, üst katını doğru mu arkadaşlar? Verdik. Buyurun dedik geçtiler. 

Şimdi de tahsise ilişkin bir konu bu. Arzu ederseniz komisyona da gönderebilirim ama eğer 

müsaade ederseniz direk oylamak istiyorum. Buyurun. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım izninizle. Bizim Çevre Komisyonu olarak 

Gemlik’in yaz ve kış nüfusunda artış olduğu için yazın artan nüfus neticesinde ilave 112 

ambulans ve ekibini istedik. Yazışmalar yapıldı. Olumlu bir sonuç zannedersem alamadık. 

Dolayısıyla bizim özellikle istediğimiz şu, Gemlik’te kışınki ekibin artıyla beraber yazın 

olsun istiyoruz. Böyle bir durum var mı? 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Tabi tabi bu dördüncü 112 noktası 

olacak Gemlik’te. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Nokta değil. Araç ve personel artışı var mı? 

Noktadan bahsetmiyorum.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Elbette zaten araç ve personel artışı 

olduğu için böyle bir şey oluyor.  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Yoksa başka bir istasyonda iki tane vardı da ekip, 

birini öbür tarafa mı gönderiyor?   

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Hayır hayır üstüne bir koyuyoruz 

şimdi.  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Ekip olarak komple 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Evet, aynen öyle 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Tamam  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Şamil Başkanım eğer başarabilirsek 

Muammer Ağım Devlet Hastanesi önünde kış için bir düzenleme yapabilirsek ben 

memnuniyetle yardımcı olmak isterim ama Sağlık Bakanlığına ait bir alan. Yazışması osu 

busu gibi konuları takip etmenizi rica ediyorum. Kışın o ekibi oraya alabiliriz ve Balıkpazarı, 

Orhaniye, Yeni Mahalle gibi, Cumhuriyet Mahallesi gibi bölgelere çok yakın bir noktada 

konuşlanmış bir 112 noktamız, personeli ile birlikte hayata geçer. Takibinizi rica ediyorum. 

Konuyu ilgili alanın tahsisini 112 Acil Sağlık Hizmetleri istasyonu olarak kullanılmak üzere İl 

Sağlık Müdürlüğüne tahsisini oylarınıza sunuyorum. 

-- Meclis Üyesi: Bir de süresi Başkanım. 

-- Meclis Üyesi: Süre 

-- Meclis Üyesi: Beş yıl olsun. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Süre konusunda sizin de fikirlerinizi 

alalım. Kendi aramızda yaptığımız değerlendirme de grupta bölgede bir plan revizyon 

çalışması da var aynı zamanda. Dolayısıyla çok uzun süreli bir tahsisin bu anlamda yer 

değişikliği olması durumunda on sekizde sorun olacağı gibi bir kanaat ortaya çıktı. Biz 5 yıl 

süreyle tahsisi dedik. Elbette hala o bina orada duruyorsa beş yılın sonunda memnuniyetle 

devam da eder biz yada bizden sonraki gelecek olan meclis bu konuda ki tahsis kararında. Beş 

yıl süreyle 112 Sağlık Hizmetlerinde kullanılmak üzere ilgili alanının İl Sağlık 
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Müdürlüğümüze tahsisini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliği ile 

kabul edilmiştir. Evet, yine direk oylamayı istediğim Emlak İstimlak Müdürlüğümüzün bir 

talebi var. Birinci etabın altında bulunan 8 adet işyerinin satış kararı alınmamış. Satış kararı 

alınmasına ilişkin bir yazısı. 14 Temmuzda mülklerimizi bu alandaki 86’mıydı arkadaşlar? 86 

adet 1+1 ve 2+1 daireleri satışa çıkaracağız. Kamu ihale kanunu üzerinden. O esnaya 

yetişmeyecek artık bu. İlan edemedik benzeri şeyler olmadı ama daha da uzasın istemiyorum. 

Bu 8 dükkânın satışı için karar alınması noktasında buraya getirdik. Direk oylayalım 

istiyorum. Derseniz bilmediğiniz bir şey olmadığı için. Derseniz ki biz inceleyelim konuya 

bakalım. Ondan sonra karar verelim. O da çok dert değil. Buyurun 

--Emrah KESKİNDEN Meclis Üyesi: Başkanım….komisyona gitmesinde bir yarar 

varsa bir ……  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Satış kararı direk mecliste 

biliyorsunuz. İhtisas komisyonu aracılığıyla incelenir yâda incelenmez ama hani plan bütçeye 

ve imara ilişkin konular oylanmazsa bir sakatlık yaratabilir noktasında bir tereddüt herhalde. 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Başkanım, bu 8 adet işyeri herhalde 

oradaki evlerin yanında bir bonus gibi olacak. Yani işte belediyemize bir kaynak daha geçen 

dönemden hayırlı uğurlu olsun ne diyelim yani 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ya arkadaşlar şimdi 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Buyurun kaynak olarak kullanın 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Hepsini satarsak aşağı yukarı  

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Abi Allah Razı olsun senden 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Aşağı yukarı 20 milyon civarı bir 

para gelecek ya bir kuruşunu elleyemeyeceğim. Öyle bir kaynak mı olur? Koyacağız özel 

dönüşüm hesabına duracak orada. Allah nasip kısmet ederse o bitmeyen, mahkemesi devam 

eden etapların bitirilmesi noktasında yâda kentsel dönüşüm ruhuna uygun kamulaştırmalarda 

kullanabileceğiz.   

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Başkanım sonuçta kaynak yani onun için 

diyorum  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Tabi canım 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Hayırlı olsun diyelim yani 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Doğru çok teşekkür ederiz 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Rica ederim. 

--Sedat AKKUŞ Meclis Üyesi: Bende bir görüş bildirmek istiyorum Başkanım bu 

konuyla ilgili. Orada yapılması planlanan şuan o sekiz dükkândan başkan dükkân var mı 

mevcutta?  

-- Meclis Üyesi: Daha fazla olması lazım 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Yok yani bunlarında daha önce satış 

kararının alındığını biliyorduk. Sonra ihaleye çıkarken anladık ki alınmamış mecliste karar. O 

yüzden getirdik. Onların altında başka dükkân yok ama. Bundan sonra yapılacak olan 

imalatların altında var galiba değil mi?  

-- …….. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Onlarda da mı yok? Üçüncü etap, 

beş, yedinci etaplar. Yok. Yokmuş başka 

--Sedat AKKUŞ Meclis Üyesi: Şu yüzden söyledim. Biz o dükkânları sattıktan sonra 

yani kişi aldıktan sonra istediği işi yapabilecek orada. Orada bir yaşam alanı oluşturuyoruz 

ama hani yaşam alanının ihtiyaçları var. Mesela sizin Çukurbahçede ki yaptığınız, Gemlik 

Belediyesinin yaptığı binanın altına orada bir markete kiralamanız oradaki vatandaşı çok fazla 

memnun etti. Çokta rahatlattı. Yani yukarısı için bence Çukurbahçeden daha elzemdir bu 

konu. Orada bir market,  fırın vesaire ihtiyaçların olduğu bir alan olacaktır. Biz sattıktan sonra 

tabi müdahale etme şansımız yok. Alan kişi isterse orada kafe yapar, isterse giyim mağazası 

yapar, isterse market yapar. Bence satmadan belki biraz daha düşünmek lazım yani bir 
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markete kiralama konusunda, yine bir fırına kiralama konusunda bir şeyler yapabilir miyiz? 

İleriye dönük o alana bir katkı sağlayabilir miyiz noktasında 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Olabilir satış kararını alalım ondan 

sonra hani birleştirip, büyütüp öyle mi satalım ayrıca encümende konuşulur. Ama Emrah 

KESKİNDEN’in meclis üyemizin ikazı doğru olabilir. Dolayısıyla 

--Emrah KESKİNDEN Meclis Üyesi: ………………….  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Nasıl? 

--Emrah KESKİNDEN Meclis Üyesi: …………………. Bahsettiniz acelemizde 

yok. O yüzden garanti yapalım. Komisyona gidip gelsin. Garanti olsun. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Evet, rica edeceğim ikinci Birleşime 

kadar komisyon bu konuda bir karar versin. Dolayısı ile satışa ilişkin bu maddeyi de Plan 

Bütçe Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliği 

ile kabul edilmiştir. Eksik bıraktığımız bir şey var mı bir madde? Notluyoruz değil mi?  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Başkanım siz onları bir kontrol ederken 

benim bir sorum olacak. Şimdi mart ayı 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Çok özür dilerim. Bunu da 

oylayalım sonra dinleyeyim sizi. 17. Madde; Mali Hizmetler Müdürlüğü’nün, Belediyemizin 

2019 Mali yılına ait kesin hesapları ile ilgili bir yazısı var. Bununda Plan Bütçe komisyonuna 

havalesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

Buyurun 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Başkanım, Mart ayının ilk meclis 

toplantısında Hanımlar Kültür ve Dayanışma Derneği erzak, gıda ve benzeri diğer yardımların 

yapılması için dernek ile bir yıl süreli Ortak Hizmet Protokolü yapmak üzere şahsınıza, meclis 

üyelerimizin de desteğiyle yetki verilmişti. Hali hazırda bu yetkimiz mevcut devam ediyor. 

Yetkiniz halen devam ediyor fakat bu pandemi sürecince ihtiyaç sahibi vatandaşlarımızın 

sorunlarını gidermek için Hanımlar Kültür ve Dayanışma Derneğiyle protokol neden 

imzalanmadı? Bu hususta bir bilgi rica ediyoruz. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Hanımlar Kültür ve Dayanışma 

Derneğiyle aramızda bir sorun mu var? 

--Kemal ATAN (Özel Kalem Müdürü): ……. 2 aydır kapalı olduğu için ödeme 

yapmadık aşevlerindeki aşçılar çalışmadığı için ama şuan sizde biliyorsunuz ki mesela birçok 

yardım geldi. Hanımlar İnci Ablalardan bahsediyorum. Hanımlar Kültür ve Dayanışma 

Derneğine desteklerimiz devam ediyor. Bu şekilde bilgi verelim. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Bu derneğe protokol gereği 

yapmam gereken yardımı yapmadığım konusunda bir soru mu bu? Yoksa bir protokol yetkisi 

aldım protokol yapmadım sorusu mu? 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Yani protokol de yapılmadı. Benim 

bildiğim kadarıyla Ramazanda çünkü bize ilettiler. Bende Başkan Yardımcılarımıza hatta size 

de muhtemelen söylemişimdir. Başkan Yardımcılarına söylediğimi hatırlıyorum da. Bunlar 

özellikle lojistik bakımdan destek istiyorlardı. Yani yemeklerin, hazırlanan yemeklerin ihtiyaç 

sahibi kişilere dağıtımı konusunda da yardımları vardı. Yardım talepleri vardı. O noktada 

yardım alamadıklarını söylediler. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Tamam 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Yani bir kopukluk bir şeylik meydana 

gelmiş ki   

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Hiç bir şey yok, hiçbir şey yok 

aslında ama belediye yardım etti mi diye bir soruya muhatap oldularsa. Yok demiş olabilirler.  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Evet 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Konuşuldu biz İçişleri Bakanlığının 

vermiş olduğu talimat gereği aşevleri marifetiyle bulaş riskinin çok artacağına dair 

yayımlanan genelge gereği aşevlerini kapalı varsaymak zorunda kaldık. Kapalı olması 
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gereken. Devlet tarafından kapatın talimatına muhatap olan bir derneği kendi araçlarımızla 

destekliyor olmak brandalı vesaireli falan bir sıkıntı yaratabilir düşüncesiyle görüşüldü de 

onlarda zaten hani çok böyle çaktırmadan dağıtmak zorunda kaldılar. Sırf pandemi yüzünden. 

Yoksa asla bir sorun yok. Dün bir hayırsever yurttaşımız bir kamyon soğan gönderdi. 

Gemlik’te hayır işliyorum noktasında, yardım yapıyorum iddiasında her kim varsa o soğanları 

gönderdik. Bir problem yok. Hiç aklınıza bile getirmeyin.  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: ….. aslında bir protokol vardı değil mi onlarla? 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Yani Ramazanda ki çalışmaların biraz 

daha hızlanması açısından iyi olabilir diye onu ben söylüyorum ki onlar aynı zamanda 

yemeğin yanında koli ve gıda erzak paketleri de dağıtımlarını yapıyorlardı. Vatandaştan böyle 

ayni yardımları onlar kendi bildikleri, portföylerinde ki fakir ve ihtiyaç sahipleri insanlara 

dağıtıyorlar.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Şükran Hanım buyurun.   

--Şükran ERSÖZ Meclis Üyesi: Sayın Başkan Kaymakamlıktan izinle beraber aşevi 

Ramazan sürecinde ve pandemiden dolayı ihtiyaç sahibi vatandaşlara desteğini esirgemedi. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Allah razı olsun   

--Şükran ERSÖZ Meclis Üyesi: Bununda gizli kaçaklı yapmadı. Dediğiniz gibi hani 

böyle arada yapmadı yani. Kaymakamlığın izni ile yaptı. Bu bilgiyi de vereyim.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Benim bilgim yok. Benim bilgim az 

önce verdiğimden ibarettir. Kaymakam Bey İçişleri Bakanlığının Genelgesine rağmen böyle 

bir şey yapmış olabilir. Derneğimizde bu minvalde çalışmış olabilir. Ama o ilk konuşmadan 

sonra dernek talep etti de biz buna rağmen yardım etmedik gibi bir durum varsa kendi 

içimizde değerlendirmesini yaparız memnuniyetle. Bir sorun olmadığını bilmenizi isterim.     

--Şükran ERSÖZ Meclis Üyesi: Mart ayında böyle bir yetki verilmişken o 

protokolün imzalanması gerekirdi diye düşünüyoruz. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Protokol imza     

--Şükran ERSÖZ Meclis Üyesi: Ramazan ve  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Arkadaşlar     

--Şükran ERSÖZ Meclis Üyesi: Pandemide de destekler olurdu yani 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Bir protokol vardı zaten. Bir sorun 

yok o anlamda. Bana biri getirip te bir protokol önüme koyup ta Başkanım bunu imzalamamız 

lazım. Devam etmeliyiz noktasında bir şey olmadı ve devam da ediyor zaten çalışmaya. Öyle 

bir aksilikten, aksaklıktan dolayı da olmadı bu yani.        

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: ……………ihtiyaç sahipleri…..ama bu yıl 

aynı şeyin olmaması tabii…. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Bu sene kapalı olması gereken bir 

işletmeden, bir şeyden dernekten bahsediyoruz. Pandemi sebebiyle faaliyeti yasaklanmış bir 

organizasyondan bahsediyoruz. Bunun nezdinde bu derneğimizin nezdinde değil. Aşevleri 

çalışmayacak dendi. Lokantalar kapatıldı. Böyle bir süreçten geçtik yani diğer yine 

protokolle, birlikte çalıştığımız Zeytindalı Derneği. Her sabah çorba dağıtan aşevimiz hiç 

çalışmadı. Buna benzer bir kopukluk olmuştur. Başka bir şey yok. Bunu bilmenizi isterim. 

Protokolle ilgili kısma da bakalım arkadaşlar. 

-- Meclis Üyesi: …………… 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Var var 

-- Meclis Üyesi: …………… 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Kaymakam Beyden  

-- Meclis Üyesi: ……………Cumhurbaşkanlığı….. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Evet  

--Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: ……aktif olarak hijyen koşullarına 

…..Cumhurbaşkanlığı genelgesinde var………paketleme servisleriyle birlikte. Hani sadece 

……ufak bir dokunuş… 
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--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: o kadar 

--Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: Başka bir şey değil. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Yüzde yüz. İlk ilan edildiğinde 

aşevleri kapatılacak dendi. Hatta Cumhuriyet Halk Partili Belediyelerin aşevleri kapatıldı. 

Kamuoyu aracılığıyla bunlar duyuldu. Sonra lokantalar paket servis yapabilir deyince 

muhtemelen Kaymakam Bey böyle bir izin verdi. O arada da belli ki bizim bir kopukluğumuz 

oldu. Benim bildiğim kadarıyla derneğimizin Gemlik Belediyesinden bir talebi olmadı. Varsa 

da öğreniriz bir sorun varsa da bu anlamda. Hallederiz. Hiçbir sorun yok. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım bu konuyla alakalı müsaade ederseniz. 

Şimdi aşevlerinin kapatılması sıcak yani temaslı bir üretim olduğu için problem.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Evet 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Tamam. Aşevleri kuru, kapalı, ambalajlı gıda 

talebinde bulunmuş belediyeden. Dolayısıyla ambalajlı, kuru, kapalı, paketli gıdanın 

verilmesiyle ve dağıtımıyla alakalı bir sorun yok. Teşekkür ederim. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Peki arkadaşlar bizden talepte 

bulunmuş yok mu demişiz? Kuru paket dağıtmak istiyoruz biz, Ramazan erzakı dağıtmak 

istiyoruz, belediyeden araç desteği istedik vermediler mi diyorlar?  

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Başkanım bence bilgi sahibi olalım …. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Peki, peki ben bir görüşeyim. 

Doğrusu o galiba. Meclisi aydınlatalım 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Aynen bir kurum içerisinde araştırma 

yapmanız dernek açısından, dernek yani geçen seneki o gayet güzel sinerji oluşturan 

çalışmanın bu yıl yapılmadığını ifade etti. Yani geçen sene çok güzel bir sinerji oluşmuştu. 

Yemek dağıtımı olsun, erzak dağıtımı olsun ama bu sene o şey maalesef olmadı dendi bize.  

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Sayın Başkan bende söz alayım bari bu konuda çok 

önemli bir süreç. Şimdi bir belediye 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Yaklaştır biraz 

--Galip GÜR Meclis Üyesi: 2019 yılında ki çalışmasını anlatıyor Ercan Başkanın. 

2019’da çalışan belediye acaba 2020’de ne oldu da bu şekilde çalışmasından vazgeçti. Korona 

oldu yani korona olmasaydı, bazı tedbirler alınmasaydı bu süreç bu şekilde olmazdı diye 

düşünüyorum.  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Kabul mü ediyorsunuz? 

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Şöylede bakmak lazım. Şöylede bakmak 

--Meclis Üyesi: 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Arkadaşlar tamamen yoruma dayalı 

konuşuyoruz şuan. Bilgi sahibi olalım yani bir dahaki meclis toplantısında gelelim, bilgisini 

de verelim. Benim haberim yok. Benden istenmedi. Bir daha söylüyorum. İnci abla 

“Başkanım biz kutu erzak dağıtacağız” bana demedi. Bir daireye var mı bu yönde bir talep? 

--Kemal ATAN (Özel Kalem Müdürü): Sayın Başkanım böyle bir talep yazılı olarak 

yada sözlü olarak İnci Hanımlardan tarafımıza iletilmedi. Fakat bu konuyla ilgili Kaymakam 

Beyle, Vefa Sosyal Destek ekibiyle yapılan görüşmelerde Gemlik Kaymakamlığı Vefa Sosyal 

Destek ekibi haricinde herhangi bir dernek, kurum, vakıf veya herhangi bir yardım 

kuruluşunun kuru erzak veya yardım dağıtmasının uygun olmayacağı, hatta Gemlik 

Belediyesinin dahi dağıttığı kolilerde Vefa Sosyal Destek ekibinin logosu ve çalışanlarıyla 

birlikte dağıtımının uygun olacağından dolayı dışarıya herhangi bir yardım yapmadık. Ama 

pandemi döneminde sizlerde biliyorsunuz ki üç binden fazla aileye koli dağıtımını 

gerçekleştirdik. Sayın meclis üyelerimizin de dediği gibi geçmiş yıllarda, bir önceki 

Ramazanda 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: 3.700 kişi 

--Kemal ATAN (Özel Kalem Müdürü): 3.700 evet Başkanım. Geçmiş  
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--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Bu arada bunu fırsata çevirelim bu 

kolilerin içinde hayırseverler aracılığıyla belediyemize teslim edilmiş olanda çok sayıda koli 

var. Tek tek gelen iki tane üç tane beş tane gelen özellikle bizi çok mutlu etti. Hem hayırsever 

yurttaşlarımıza hem hayırsever iş adamlarımıza da her noktada bize destek oldular. Hepsine 

de sonsuz şükranlarımızı iletelim. Dediğimiz gibi konuşuruz. Belli ki kopukluk olmuş. 

Göreve geldiğimiz günden bu yana sorun yaşamadığımız derneğimizle bir sorun yaşamamızın 

ihtimali yok zaten. Bir yanlış anlaşılma vardır. Kaldı ki arkadaşlar hani isteseydi yardım yapın 

diye de sevgili Kemal ATAN’ın sözlerini de yabana atmayın. Ya biz bizim dağıtımız kolilere, 

Belediyenin dağıttığı kolilere üzerine Vefa Sosyal Destek Biriminin logolarını koyduk 

dağıttık. Bu genelgeler gereği. “Tek karar verici ve bu konuda uygulayıcı Vefa Sosyal Destek 

Birimleridir” dendi diye ve o süreçte arkadaşlar 8 tane arabamızı, belediyenin 8 aracını hem 

Vefa Sosyal Destek Birimine hem de gelen maaşların dağıtımı noktasında yada o 1000’er 

liraların birinci fazın ikinci fazın dağıtımı noktasında kullanılsın diye Emniyet 

Müdürlüğümüze verdik.  Araç noktasında çok sorun yaşadığımız, kendi erzakımızı dağıtırken 

çok zorlandığımızda oldu. Talepte bulunsalar da zorlanabilirdik ama talepte olmamış. Biz bir 

İnci ablalarla konuşuruz. Meclise 

--Meclis Üyesi: …. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Size bilgi getiririz. Söz almak mı 

istiyorsun? Dinliyoruz. 

--Tekin RAMA Meclis Üyesi: Biz o kolileri dağıtırken Gemlik Kaymakamlığını hiçe 

sayıp Büyükşehirden gelip kolileri dağıtırken hiç kimseye bir şey konuşmadı. Şimdi kapalı bir 

olan bir aşevimizin  

--Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: Buna itiraz ediyorum. Gemlik Kaymakamlığının 

dağıtımdan hepsinden bilgisi var.  

--Tekin RAMA Meclis Üyesi: Hayır bilgisi yok. 

--Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: ………. 
--Tekin RAMA Meclis Üyesi: Aynen öyle.  

--Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: ……….bizimle birlikte 

--Tekin RAMA Meclis Üyesi: Ben konuşmamı bitireyim sen cevap ver. Olur mu?  

--Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: Suç istinat etmene gerek yok. Bu bilgiyi bana sorsaydın 

Kaymakamlık uhdesinde Sosyal Destek Vefa Grubuyla birlikte dağıtılmışın altını çizerekten 

ben konuşmamı burada yazdım. Ve  

--Tekin RAMA Meclis Üyesi: Ahmet AVCI 

--Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: Bir dakika Ahmet AVCI Başkanım  

--Tekin RAMA Meclis Üyesi: Ahmet AVCI Sosyal Destek Biriminden mi? 

--Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: Uğur Başkanım size geldik konuştuk. İsimler varsa 

söyleyeceklerimizi birlikte yapalım dedik. Bundan benim bilgim yok dersen ben bunu anlarım 

seni ama   

--Tekin RAMA Meclis Üyesi: Getirirsin Kaymakama teslim edersin…… 

--Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: Böyle bir şey demeni kabul etmiyorum. Bunu da 

söyleyeyim burada. 

--Tekin RAMA Meclis Üyesi: Sen bireysel dağıtıyorsun o bireysel dağıtıyor … 

--Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: Uğur Başkanım siz şahitsiniz Zeynep Başkanım da 

şahit birlikte Ahmet AVCI Başkanım koordinatörlüğüyle birlikte geldik konuşuldu. Bilmeden 

konuşma Tekin abi. Bu konuda söyleyeyim. Özür diliyorum.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Şimdi karşılıklıya döndürmeyelim 

ama Tekin RAMA’nın sorduğu, söylediği dağıtılan kolilerde Vefa Sosyal Destek Biriminin 

logosu yoktu noktasında.  

--Tekin RAMA Meclis Üyesi: Evet 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Daha önceden de söyledi bana. Ya 

biz 
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--Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: Başka bir şey ….  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Biz bu kadar dikkat ederken 

Büyükşehir Belediyesinin bu işi  

--Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: Başkanım 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Böyle yapması bence çok makul 

olmadı demişti. Oradan biliyorum.  

--Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: Şimdi 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Bu konuda eleştiriye açık olmak 

lazım. Bir şey demiyor yani 

--Şamil YİĞİT Meclis Üyesi: Eleştiriye açığım. Ama şimdi bilgimiz yok şeyimiz 

yok. Böyle şeye girip Kaymakam Beyin haberi yok demesiyle birlikte onu kabul etmiyorum. 

Çünkü biz burada mülki amirimiz olarak Kaymakam Beyi zaten kabul ediyoruz. Sizlere de 

söylüyoruz. Bilgilendirmelerimizi yapıyoruz. Burada şeyimiz yok yani diyelim ki sosyal 

destek Bursa Büyükşehir Belediyesi büyükşehir olarak Bursa’da da Valilik huzurunda Vefa 

Destek Grubunda mı? Grubunda. Bunların dağıtımını yapıyor mu? Yapıyor. Dışardan yardım 

almamışı konuşalım. Bunu tartışırız. Eleştiriye tabi ki açığız. Kendi yardımları, Sosyal 

Yardımlaşma uhdesinde ve bünyesinde yapmış olduğu yardımlar dâhilinde yapıyor. Hatta 

şunu söyleyelim. Pandemi sürecinden de, bu engelsiz yaşam dediğimiz şeylerde kart dağıtım 

2000 kişiye, Bursa’da Büyükşehir’e 2000 kişiye hali hazırda siz nasıl ki diyorsunuz ya bizim 

bir projemiz var. Bu projelerle alakalı şey yapıyoruz. Market dediğimiz market çalışmasını. 

Büyükşehir’de sosyal destek yardımlarını yapabiliyor. Bununla alakalı söyleyeyim yani.     

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Tamam teşekkür ederiz.  

--Şükran ERSÖZ Meclis Üyesi: Ben diğer konuya devam etmek istiyorum. Bir 

açıklama getirelim. 

--Tekin RAMA Meclis Üyesi: Cevabı aldım ben Sayın …..   

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Şükran Hanım 

--Şükran ERSÖZ Meclis Üyesi: Hanımlar Kültür. Evet. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Yeteri kadar müzakere ettik 

konuyu. Yani belli ki bir kopukluk var. Bizde  

--Şükran ERSÖZ Meclis Üyesi: Ama orada bir 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Görüşürüz. Sizde görüşürsünüz. 

--Şükran ERSÖZ Meclis Üyesi: Yanlış anlaşılma var. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Bir sonraki toplantıda biz bilgi 

verirken bu söylemek istediklerinizi de söylersiniz yine. Teşekkür ederim.  

--Şükran ERSÖZ Meclis Üyesi: Söylemek istediğimi bir söyleyeyim isterseniz Sayın 

Başkan çünkü Hanımlar Kültür ve Dayanışma Derneğinin bir dilekçesi var. O dilekçe üzerine 

zaten protokol imzalanması için bu konu meclise geliyor.  

--Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: ….. 
--Şükran ERSÖZ Meclis Üyesi: Hayır 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Mikrofonla konuşalım lütfen 

--Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: Meclis kararından sonra belediyeye 

yapılmış bir talep var mı? Meclis kararı alındıktan sonra meclis kararı gereği buyurun şu 

protolü 

--Şükran ERSÖZ Meclis Üyesi: Şimdi 

--Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: İmzalayıp hizmete başlayalım talebi 

var mı? 

--Şükran ERSÖZ Meclis Üyesi: Öyle bir şeye gerek var mı? O zaman   

--Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: Tabi ki var. 

--Şükran ERSÖZ Meclis Üyesi: Neden protokol imzalanıyor?   

--Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: İşte o kopukluk Ercan Başkan’ın 

söylediği o kopukluk orada 
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--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Arkadaşlar bunun altından ne 

çıkarmaya çalışıyorsunuz?  

--Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK Meclis Üyesi: Ben de anlamadım. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Bir söyler misiniz bana? 

--Şükran ERSÖZ Meclis Üyesi: Bir şey çıkarmaya çalışmıyoruz. Çünkü bu konuda  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Öyle oluyor ama bak diyorum ki.  

--Şükran ERSÖZ Meclis Üyesi: Hayır  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Belli ki bir yanlış anlaşılma var. 

Orada İnci ablada, kızı da can siper hane hayır için o bölgede yaşayan   

--Şükran ERSÖZ Meclis Üyesi: Tamam. Aynı şeyi düşünüyoruz 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Gemlik’te yaşayan yurttaşa yardım 

için gayret ediyorlar. Ve ben göreve geldiğim günden bu yana bizde elimizden gelen desteği 

veriyoruz.    

--Şükran ERSÖZ Meclis Üyesi: Bizde burada bir eksiklik olduğunu gördük. Sadece 

protokolün neden imzalanmadığını. Onu sormak istedik. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Tamam ben de diyorum ki bir 

kopukluk var belli ki. Bilmiyorum. Bilgi üzerinden     

--Şükran ERSÖZ Meclis Üyesi: İşte bir kopukluk var  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Konuşmuyorum şimdi. Karşılıklı 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: ……..  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Aynı. Dernek hepimizin derneği 

yani bir sorun yok.  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Zaten o protokol yıllık mıydı sizin yaptığınız? 

--Şükran ERSÖZ Meclis Üyesi: Yani 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Bir yıllık mıydı o?  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Sevgili Başkanım.  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Pardon yapıldı yani … 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Konu Sosyal İşler 

Müdürlüğümüzün Belediye Meclisine getirdiği bir konudur. İşleyiş açısından gerekli olan bir 

şeydir. Ben o protokol olsa da olmasa da o yardımı yaparım o desteği veririm ben oraya ya. 

Bir araba vereceğiz. Ne olacak yani  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Zaten yapılan protokol bir yıllık 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Bilmiyorum Başkanım bilmiyorum 

yani bilgim olmadığı için hani net bir cevap vermiyorum ama belli ki hiçbir kasıt yok. Bir 

yanlış anlaşılma var. Bakarız öğreniriz. Kasıt arıyorsa, kasıt var durumu varsa gereğiniz 

yaparız. Yok, öyle bir şey yani. Ne benim ne benim partimin ne belediyenin çalışanlarının bu 

anlamda bir şaşı bakış açısı yok. Bu kadar. Teşekkür ederim. Önergelere geçtik. Arkadaşlar 

toplam bugün 19 önerge gelmiş. Direk oylanması gereken, idare tarafından getirilmiş bir şey 

var mı burada? Direk oylanması gereken. Yok. O halde Yazı İşlerimiz de dikkat etsin 

Büyükşehir Belediyesinde bu bizim işimizi çok rahatlatıyor. Önergelerde anlatılmak istenen 

her şey meclis gündemine komisyondan geri döndüğünde konuşulabilir durumda. Dolayısıyla 

iki kere yapmamış oluruz. 19 önergenin gündem maddesi haline dönüştürülmesini ve gündem 

maddesi haline gelen bu önergelerin ilgili komisyonlara yada daireler aracılığıyla, 

müdürlükler aracılığıyla yapılacak bir işse ilgili müdürlüğe havale edilmesini oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler? 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Söz rica edebilir miyim? 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Oy birliğiyle kabul edilmiştir. 

Buyurun. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Teşekkür ederim. Evet, Büyükşehir’de böyle bir 

usul var. Onun gerekçesini bilmiyorum. Ancak önergelerin, önergelerin okunuyor olmasının 

şöyle faydası var. Hani şunu şuraya varılıyor tabi. Zaten komisyona gidiyor konu. Zaten 
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efendime söyleyeyim rapor haline geliyor. Zaten mecliste oylanıyor. Ama önergenin detayı ve 

muhtevası “Aziz Allah” o oylamada görüşülmeyebiliyor. Yani mümkünse önergeleri  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Bunu mümkün kılabiliriz. 

Komisyon önergeyle gelen konuları, önerge veren arkadaşlarımız biliyor. Konu komisyondan 

buraya gelirken, geldiğinde bu önergeyi ben vermiştim deyip gerekli açıklamayı yapabilir. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Siz bilirsiniz ama bizim teklifimiz önergesi, 

önergenin okunması noktasında. Şayet bunda ısrarcı olursanız biz okunsun diyoruz.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Yani önergelerin okunması 

noktasında ki kanaatimiz belli. Büyükşehirde yapıldığı gibi okutmayacağım ama önerge 

sahibi arkadaşım yâda grup önerge komisyondan buraya geldiğinde kalkıp ben bu önergenin 

sahibiyim. Bu raporun önergesinin sahibiyim. Gerekçesi de budur deyip konuşabilecek 

durumdadır.  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Yalnız Başkanım şimdi her önerge 

komisyona gitmeyebilir dediniz ki bazıları ilgili daireye gider. O durumda nasıl olacak? 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Daire gidecek işini yapacak yani 

sizde  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Hayır yani 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Basın aracılığıyla önergesini 

verdiğimiz bu konu belediye tarafından yapıldı diye açıklama yaparsınız. 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Şimdi Sayın Başkanım Büyükşehir’de ki 

bu usul sizde biliyorsunuz ki oradaki önerge sayılarının bazen yüzün üzerinde olmasından 

ileri geliyor. Yani yüzün üzerinde ki bir önergeyi tek tek okutmaya kalktığınız zaman her bir 

önergeye bir dakika verseniz 100 dakika eder. Dolayısıyla bu usul oradan geliştirilmiştir. 

Kaldı ki direk görüşülmesi gereken zaten orada açıkça gündem maddesi yapılıp, üzerinde 

görüşmeler yapılıyor. Ama bizim burada önerge sayımız bence makul bir sayıda yani ben 

tekrardan değerlendirin derim. Okunmasında fayda var.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Bakalım ama Büyükşehir Belediye 

Meclisinde bunu önerge olarak meclise getirin. Büyükşehir Belediye Meclisine. Orada 

muhalefetin verdiği önergelerin okunması konusunda 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Bağlayıcılığı yok ki Başkanım yapma öyle.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Okunması noktasında bir şey 

çıkarsa 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Büyükşehir Belediye Meclisi Gemlik Belediye 

Meclisinin 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Memnuniyetle bizde burada 

okumaya devam ederiz. Arkadaşlar bakın Büyükşehir’de bir uygulama var.  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Olabilir olabilir 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Burada da bu uygulamayı 

yapmamızın 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Zorunda değilsin. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Hiçbir mahsuru da yok.  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Zorunda da değilsin. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Değilim ama hiçbir mahsuru da 

yok.  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Tamam ya öyle gönderme oraya 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Diyorum ki bu önerge sahibi 

arkadaşlarım konu komisyondan buraya geldiğinde bu önerge sahibi olarak önergenin 

amacına ilişkin bilgi verebilecek durumda. Olmadı, ya gündem dışı konuşmalarda istediğiniz 

kadar konuşuyorsunuz. Önergelerinizle ilgili bugün verdiğiniz dairelere yâda komisyonlara 

gönderdiğimiz önergelerinizle ilgili        



  Sayfa 26 / 35 
   

--Faruk BİLGİLİ (Yazı İşleri Müdürü): Başkanım önergeler komisyonlara 

yazarken önerge sahibine bilgi atabiliriz biz.  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Yani bu durumda gündem dışı 

konuşmalarda Başkanım biz önergelerimizden bahsedip onları önce söyleyip te ondan sonra 

mı divana teslim edelim yani. Öyle mi yapalım? 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Öyle yaparsınız. Bugün beş adet 

önergemiz var. Bunların özeti şudur deyip ama tek tek 20 tanede olsa. Bazen 40 tane oluyor. 

Üç saat önerge okuduğumuz oldu burada. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım sözlü ve sorulu önergemiz olduğunda 

onları nasıl yapalım? Mesela sözlü soru önergesi vereceğim zatınıza. Sözlü vereceğim.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Sözlü vereceğin önergeyi nasıl 

vereceğini mi soruyorsun Sevgili Başkan? Söyleyeceksin olacak yani.  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Sizde cevap vereceksiniz siz.   

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Elbette yani 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Tamam eyvallah  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  İster bugün ister araştırmayı yapıp 

vereceğiz 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Tamam 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Sözlü önerge verme usulünü herkes 

biliyor.  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Bizde biliyoruz sağolun  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Eminim bildiğinizden 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Sözlü önergemiz olacak Sayın Başkan müsaade eder 

misiniz? 

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Bu konuyla ilgili bende bir söz alabilir miyim?   

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Önergeler, önergeler geldi 

toplantıyı kapatmak üzereyim ikinci birleşime kadar ama  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Önergeler bitmedi ama Değerli Başkan  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı:  Bir kasıt olmasın noktasında. 

Bunun da arkasında bir şey aranmasın noktasında buyurun diyorum.  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Yok bu bir lütuf mu?  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Dinliyorum.  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Lütuf mu bu? 

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Osman Başkanım lütuf olarak 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Bu hakkım zaten ya 

--Galip GÜR Meclis Üyesi: lütuf olarak görüyorsan lütuf 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Görmüyorum hak olarak görüyorum 

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Sen o şekilde görüyorsan lütuf 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Hayır hak olarak görüyorum. 

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Yani ya lütfen Büyükşehir’de hep beraber meclis üyeliği 

yapıyoruz.  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Bir şey demedik ya sözlü 

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Sizde beraber yapıyorsunuz. Bakın bu yani tek taraflı 

siyaset yapmak amacıyla yapılması gereken bir iş değil. Burada bu kadar madde var tamam 

mı? Burada gündem maddeleri de rahatlıkla okunabiliyordu. Bu zamana kadar da 

okunuyordu.  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Uğur Başkan makul cevabı verdi  

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Bir dakika ben bitireyim 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Buyur 

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Ondan sonra araya girelim yani. Ya süreci öyle bir yere 

getiriyoruz ki zorluyoruz yani devamlı işte okuyalım. Ya bakın Plan Bütçe Komisyonu olsun, 
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ilgili komisyonlar gündeme kim vermiş önergeyi gidiyor. İçinde var bu dosyanın. Artı 

komisyon raporu okunurken hangi kimden önerge geldiyse komisyonun en başında meclis 

kararıyla birlikte okunuyor. Yani kimin verdiği de çok önemli şey değil. Hatta biz 

komisyonlara niye atıyoruz bunları? Görüşmek için. Ve bütün gruplarda bunlar görüşülüyor. 

Yani süreci o kadar zorluyorsunuz ki gerek yok bence. Sonra diğer konularda bizde veriyoruz 

direk görüşmelerde Ercan Başkan’a. Ercan Başkanım 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Efendim 

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Bizde veriyoruz, hayır hiçbir şekilde okunmuyor 

Büyükşehir’de. Vermiş olduğumuz dilekçelerde okunmuyor. 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Sayın Gür 

--Galip GÜR Meclis Üyesi: İlgili müdürlükten bana yazı geliyor.  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Bakın ben 

--Galip GÜR Meclis Üyesi: İmza karşılığı 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Ben grup sözcülüğü yaptım 5 sene. Benim 

vermiş olduğum önergeler bile orada okunmadı.  

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Tamam 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Çünkü usul böyle  

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Bakın usulde  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: 150 tane şeyi 

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Tamam 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Orada nasıl okuyacaksınız yani 

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Usulde bir hata yok demek ki 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Bakın usul burada bizim belirlediğimiz 

usuldür 

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Usulde bir hata var mı Başkanım? 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Yani oradaki usul böyle diye bizde   

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Hayır hayır 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Böyle olacak diye bir şey yok 

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Usulde hata olsa Büyükşehir bunu uygular mı? 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Büyükşehir’i geçin örnek verme. Büyükşehiri örnek 

verme 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: ama o 

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Nereyi verelim 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Oranın şartlarında geçerli olan bir şey 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Büyükşehir  

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Nereyi verelim başkanım. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Hiç bir yeri verme, hiçbir yeri verme. Burada karar 

alalım. Öyle veya böyle ayrı konu. Eğer bunu örnek verirseniz Büyükşehir sizin teymiz 

makamınız değil tamam mı? Burası müstakil, meclis müstakil karar alır. Onu geçin. Şunu 

demek istiyorum. Sevgili Başkanım burayı anlamanı istiyorum. Şimdi mesela birçok 

önergeler var. Geçmiş dönemlerde Cumhuriyet Halk Partisi verdi, biz verdik ama iktidar 

anladın mı? Önergeyi komisyonda gündeme almıyor. Bayıltıyor orada. Sekiz yıl komisyonda 

duran önerge var ya. Şunu demek istiyorum. Dolayısıyla bizim vermiş olduğumuz önerge 8 

yıl komisyonda bayılıyor. Bunu vatandaş bilmiyor. Diyor ki partisinde önerge vermiş, hangi 

konuyu gündeme getirmiş.       

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Osman Başkanım  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Doğru mu?  

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Osman Başkanım siyaset dediğinizde 8 yıl bekliyorsa 

basın açıklamasıyla yapın bunu 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Arkadaşlar, arkadaşlar 3 çay alalım. 

Meclis toplantısı bu. Karşılıklı niye konuşuyorsunuz arkadaşlar? 
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--Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım bu anlattığım maruzata ne diyorsunuz? 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Estağfurullah yani  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Haksız mıyım? 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Bunu bir sürü şey söyleyebiliriz 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Hayır şunu diyorum 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Bende önergelerin, önergelerin 

okunmaması noktasında alt alta bir sürü şey sayabilirim. Dediğiniz gibi meclisimiz 

çoğunlukla neye buyurun derse onu uygularız.   

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Öyle yani 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Onda da bir sorun yok.   

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Biz görüş söylüyoruz. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Diyorum ki arkadaşlar önerge 

verme, önerge verme işi meclisimizi biraz fazla yoruyor. Gündem dışı konuşma hakkı 

istediğiniz kadar veriyor muyum? Bir sorun yok veriyoruz.     

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Sıkıntı yok 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Bütün bu bahsettiğiniz önergelerin 

okunmaması durumunda ortaya çıkacağına iddia ettiğiniz pek çok sorunu burada dile 

getirebilirsiniz. Kaldı ki Yazı İşleri Müdürlüğümüz meclis üyelerimizin getirmiş olduğu 

önergelerin nereye gittiğinin bilgisini mesaj olarak ta atacak.  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım siz doğru cevap verdiniz. Ben buna itiraz 

etmiyorum. Yani evet önergeyi veren vatandaş o zaman sıkıntı şu kanun diyor ki önergeyi 

komisyon beş gün içerisinde komisyon gündemine alsın diyor. Doğru mu?  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Hı hı  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Tamam, hepimiz biliyoruz ki komisyonlarda 5-6 yıl 

önce verilmiş önerge ama Belediye Başkanının işine gelmemiş. Sizi tenzih ediyorum. 

Komisyon başkanına demiş ki bu önergeyi gündeme almıyorsun demiş. Ya var bunlar zaten. 

Şunu derseniz, lütfen şunu derseniz “Sayın Komisyon Başkanları, verilen her önergeyi 5 gün 

içerisinde gündeme alıyorsunuz” derseniz ben sizi kutlarım. Anlatabildim mi? Zaten kanun 

gereği gündeme alınması lazım. 

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Osman Başkanım bir şey söyleyeceğim.   

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Buyurun  

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Geçen sene yaşandı bu olay 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Arkadaşlar  

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Bir önergem oldu. Yok, Büyükşehir temyiz makamı değil 

ama bütün kararlar Büyükşehir’e gidiyor da o yüzden onu da bir alt geçit olarak söyleyelim. 

Bir önerge yazdım. Gemlik’in belirli noktaları ile ilgili olarak. İlgili müdürlükten yazı geldi 

bana. İşte bütçe yetersizliği bilmem ne, bilmem ne. Ondan sonra ben tekrar söz aldım mecliste 

verdiğim önergeye karşılık. Böyle böyle yazı geldi. Bunları ne zaman yapıyorsunuz? Hangi 

bütçenize alıyorsunuz? Diye soru sordum ve bence böyle bu yol daha iyi Büyükşehir 

açısından da şeyden de. Birde 10 yıllık bir önerge verilmiş grup o önergenin peşine 

takılmıyorsa yani sıkıntı var demektir. Ben onu her türlü şeyde gündeme getiririm. Benim 

önergem ne oldu. Ve bu daha da etki yapar süreç olarak ta. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Tamam doğru sıkıntı yok     

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Bir, bir süre hele birde bu pandemi 

süresinde bunu böyle yürütelim. Aklınızın, sizin işaret ettiğiniz minvalde sıkıntılar ortaya 

çıkarsa bir daha konuşuruz.  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Tamam 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ona göre hareket ederiz.  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Benim sözlü soru önergem izin verirseniz.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Buyurun  
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--Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım sahilleri çok önemsiyoruz. Gemlik 

Marmara’nın incisi diyoruz. Şüphesiz öyle olmasını temenni ediyoruz ancak Cumhuriyet Halk 

Partisi binasının önü, bunu şunun için söylüyorum. Gözünüzün önü. Sahil kaldırımdaki 

parkeler çok kötü, çok kötü. Bununla alakalı ben Bilgi İşleme rica ettim. Lütfen o görseli 

göstermelerini rica edeceğim. Sağ olun.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Özür diliyorum.  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Göstersin evet. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Neresi anlamadım.  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Göreceğiz yani ben anlatamıyorum. Görselde daha 

iyi olacak. Şuraları mesela 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Burası mı?  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Evet, şurası ikinci sahil. Başkanım lütfen yani bakın 

buraya. Ben sizin bunu gördüğünüzü zaten, devam edelim, döndürelim.  

-- Meclis Üyesi: …. Büyükşehir Belediyesi…. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Yetkilisi kimse. İster Büyükşehir.  Başkanım bu baz 

istasyonu. Hatırlarsanız iki taneydi bu. Bununla alakalı İdare Mahkemesinin iptal kararı var. 

Encümen kararına ilişkin. Bunun için mahalleli imzalı dilekçe verdi Belediyeye. Ancak o 

günkü idare ısrarla kaldırmadı. Biz direttik. Birini kaldırdı. Ama şu baz istasyonu da 

zannedersem İdare Mahkemesi kararı iptal var. Buda kaldırılmalı. Bunu da takip edeceğiz. 

Bilginize 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Üstündeki köprümü bu?  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Evet, evet. Başkanım bu kaldırımlara ne 

diyorsunuz? 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Şimdi 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Bu kaldırımlar her gün binlerce vatandaş geçiyor. 

Olabilir bir şey değil yani 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Büyükşehir Belediye Başkanımızla 

görüştük bu konuyu. Arkadaşlar daha önce meydanda o çay bahçelerinin bulunduğu alanda 

yapılan imalatın nerdeyse aynısı, projesi onaylanmış, izinleri alınmış durumda. Büyükşehir 

belediyemizin ilgili dairesinde bekliyor. Bütçe, Osman Başkanım  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Pardon ….. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Kime anlatayım. Bu soruyu siz 

sordunuz.  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Tamam Başkanım buyurun 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Büyükşehir belediyemizin o alanla 

ilgili izinleri dahi alınmış bir projesi var. Oradaki o kayalar da buna o gösterdiğiniz yola 

bitişik kayalarda denize yatırılacak. Tıpkı Zeytin Dalı Meydanının önündeki gibi. Dolayısıyla 

burayla ilgili Büyükşehir Belediyemiz bana o imalatını yapana kadar sabredelim dedi. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Yani .. imalat 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Büyükşehir’in işi biliyorsunuz 

orası. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Bilmiyorum 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Büyükşehir belediyemizin 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Ben onu kabul etmiyorum. Oradaki beş tane 

parkeyi. Bana isim ver. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Hüküm ve tasarrufunda. Bende tıpkı 

sizin gibi düşündüm. Şuan 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: O meydanda ki alanı yıktık ya pisti. Onu 

Büyükşehire mi sordun?  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Şuan  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Yanlıştı yıktık. 
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--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ya şey bizimdi.  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Burada da şimdi 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Bizimdi ya o üstündeki.  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Yetki kimde? Büyükşehir 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Büyükşehirde. Yıkma yetkisi bizde 

sorun yok yani 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: İzin almadan yıkamayız. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Tabi tabi. Sevgili Başkan  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Onlar Gemlik’in ayıbı. Ben Büyükşehir’e … etmem 

onları. Bu Gemlik’in ayıbı. Sahil orası Başkanım yapmayın lütfen yani.  

-- Meclis Üyesi: ………… 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Vallahi ayıp 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Nasıl bir şey yani. Bunu sokakta 

Gemlik’te yaşayan yurttaş bana diyor ki “ben Büyükşehir falan dinlemem Başkanım.” Haklı 

o. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Ben de haklıyım. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Değilsin. Sen bunu söyleyemezsin.  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Siz oraları düzeltseniz varsın Büyükşehir Belediyesi 

sizi ikaz etsin. Niye bunu yaptınız diye tenkit etsin. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ne münasebetle canım, ne 

münasebet. Niye ikaz etsin. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Ben onu kabul etmiyorum öyle sahilde 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Niye ikaz etsin 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Ben onu kabul etmiyorum sahilde bu durumu 

siyasaten 

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Ben söz alabilir miyim? 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: O sizin ihmalkârlığınız, Fen İşlerinin ihmalkârlığı. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Hayır Hayır kimse söz almasın. 

Niye söz alıyorsunuz. Bu konuda  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Ben o durumu kabul etmiyorum. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Önce bir Büyükşehir Belediyesinde 

protesto ette ondan sonra. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Bilgi ver ederiz.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Et et 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Ederiz 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Et. Ederiz olmaz et lütfen 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Başkanım neden protesto etsin ki? 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Yıllardır o kadarcık yeri kendi 

yetkisinde olmasına rağmen yapmayan Büyükşehir Belediyesini protesto ediyorum de. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Kimse ederim. Herkesi ederim. Öyle şey olur mu 

Gemlik’te? 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ederim olmaz. Et lütfen 

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Başkanım ben bir  

-- Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Başkanım oradaki 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Gereksiz tartışmaya girmeye gerek 

yok.   

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Tartışmaya girmeyeceğiz. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ne zaman bisiklet yolu yapıyoruz 

orayı 

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Başkanım 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Gemlik’in sahili orası ya 
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--Galip GÜR Meclis Üyesi: Başkanım 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: İstisnai bir yeri  

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Lütfen ben konuşayım burada. Arkadaşlar, geçen meclis 

üyeleri lütfen, lütfen  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Soru arkadaşlar 

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Geçen Meclis üyeleri, Başkanım konuşayım ben. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Oraya değil. Bana doğru dönüp 

konuşun lütfen.  

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Hayır, hayır o geçen meclis üyelerine, geçen dönem 

meclis üyelerine bunu atfen söylüyorum. Çünkü biz faaliyet raporunda bir önceki dönem 

belediye başkanının faaliyet raporunda şu resimlerin hepsini gösterdik. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Çok güzel 

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Bak en sonda da Osman Başkanım bir dakika. Yani çok 

güzel tabi ki. Yani orada hiçbir sıkıntımız yok. Ama bu söylemleriniz altını çizmek lazım. 

Osman Başkan bak aynı şekilde böyle de kısa çekmedik biz. En sonda KAYNATMA, 

Mustafa KAYNATMA ayağını böyle çukura bastı. Oda var bizde. O sunum var. Burada  

getirir sunarız ama ben şuna üzülüyorum. Bunların hepsini bir önceki Ak Partili iktidarında ve 

Ak Partinin belediyesiyle Büyükşehir Belediyesinden bunları yaptıramadı. Siz bir önceki 

Büyükşehir Meclisinde cephe güzelleştirmesiyle ilgili bir kararımız vardı bizim. Hem 

sahillerde hem İstiklal Caddesinde. Bu kararımız ret oldu Osman Başkanım. Beraberdik orada 

söz aldık Büyükşehirde. Bazı şeyleri ortaya koyup çünkü bu kararı alanda bir önceki 

yönetimdi. Oy birliğiyle alınmıştı kararlar. Şimdi şunu yapmaya çalışalım. Biz bu şekilde 

eleştirmek yerine bu kararları, bunları mesela bu sunumu Büyükşehirde yapalım beraber. 

Bakın bizim sunumumuzla beraber Büyükşehirde yapalım. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Ben bunu niye yaptım 

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Bak biliyorum niye yaptığınızı. Yani süreç olarak şunu 

belirleyelim. Biz onu o mu yapacak, bu mu yapacak derken zaten biz Kumla ve 

Küçükkumla’yı bu şekilde problemlerden dolayı istedik. İnsan aptal mı? O kadar maliyet 

gelecek. Çünkü Büyükşehir buralara müdahale etmiyor. Etmedi de zaten. Ama süreci öyle bir 

yere getiriyorsunuz ki 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Bu bir ayıptır. Büyükşehir’inse Büyükşehir’in 

ayıbıdır. Gemlik ise Gemlik’in ayıbıdır. 

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Bakın o zaman şöyle derim ben bütün şehir yasası 

ayıptır. Tamam mı? 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Ben bilmem. 

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Bütün şehir yasası ayıptır. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Ben bilmem. 

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Benim bütçe gelirimin %20sini alan Büyükşehir 

Belediyesi ayıptır. O yüzden lütfen beraber yapalım bakın, beraber yapalım. Gidelim 

konuşalım. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Şimdi ben sana bir şey Uğur başkan 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Arkadaşlar karşılıklı konuşmayı 

bırakalım. Bak sahi çay söyleyeceğim şimdi bütün meclise 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Şimdi bu hayvan barınağı vardı hayvan barınağı. 

Hayvan barınağıyla alakalı plan dışı bir şey vardı. Uğur başkan dedi ki: Gerekirse kaçak 

yaparım dedi. İrade budur. Hayır. Doğru mu başkan? 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Tamam. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Uğur başkan doğru mu? 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Birbirinizi kırmayın, incitmeyin. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Gerekirse kaçak yaparım dedi irade budur. Oraya da 

parkeyi döşerim. Kim ne diyecekse gitsin vatandaşa anlatsın öyle ayıp olmaz. 
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--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Arkadaşlar. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Teşekkür ederim. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Arkadaşlar. Gereksiz tartışmalar 

yapıyoruz. 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Sayın Başkanım ben burada bir şeyi ifade 

etmek istiyorum. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Sayın BARUTÇUOĞLU o yerle 

alakalı Büyükşehir Belediyemizle yaptığım konuşmayı oradan aldığım cevabı aktardım. 

Kamuoyu biliyor. Bu durumdayken dahi orasının o halde kalması benim içimi acıtıyor. Harca 

1 milyon lira 500 bin lira her neyse. 1 sene sonra çöpe gitsin gerekirse noktasında Osman 

DURDU.  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Dışarıdan insanlar geliyor. Gemlik bu mu diyor ya. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Ben de katılıyorum. Biz de buna 4 

aydır çalışıyoruz. Bir firmaya ama … 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Seni kastetmiyorum ben 

--Meclis Üyesi: …….. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkan sizi kastetmiyor 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Sayın Başkanım 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Gelişigüzel oldu. 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Şimdi belediyeler 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Arkadaşlar bir firmayla 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Başkanım 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Görüştük. Bisikletlerini kendi 

getirecek. O scooterlar vs. var ya kilitlenen vatandaşın parasını atıp kullandığı bıraktığı. O 

alanı ve Hürriyet özür dilerim Kuvay-i Milliye bulvarını bisiklet yollarına açmaya çalışıyoruz, 

kavuşturmaya çalışıyoruz. İnşallah da olur yakışır da değil mi? 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Yakışır tabii 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Teşekkür ederim. 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Başkanım ben bir şeyi ilave etmek 

istiyorum. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Buyurun. 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Şimdi oradaki bozuk olan alanla ilgili 

olarak, yani fark edilmişte bu Büyükşehir Belediyesine söylenmiş ya da bir şekilde haber 

verilmiş de buradan duyarsız mı kalınmış? Yani burada biz birbirimize gol atmaya mı 

çalışıyoruz. Yani Gemlik Belediyesinin gayesi ne hizmet. Büyükşehir de hizmet veriyor. 

Büyükşehir’in getirmiş olduğu hizmetler insan için. Gemlik Belediyesi de ne için çalışıyor, o 

da insan için. Yani burada birbirimize işte yok bu şunun işiydi. Bu bunun işiydi. Bakın orada 

kayalarla yapılmış olan daha evvel Mehmet TURGUT döneminde yapılmış olan o seramik 

alanın arasındaki bölgeyi madem burada yeri geldi söyleyeyim; şu andaki sahillerden sorumlu 

daire başkanımızla geçtiğimiz ayda ilçe başkanımızın da marifetiyle, oranın bisiklet yolu 

olarak, yani normal yürüyüşten mağda çünkü bisikletler insanların arasından hızla geçiyor 

orada. Böyle hayvanını gezdiren ya da bisiklet ile gezmek isteyen kişiler için bir çalışma 

olarak orada şu anda inceleme yapılıyor. Yani bunu özellikle ifade etmek istiyorum. Hiçbir 

yer bırakılmış değil, hiçbir yer başıboş bırakılmış değil. İşte Kumla’da Abdullah Arslan 

Caddesi Covid sürecinden dolayı yapımı bugüne rast geldi. Şimdi burası niye yapılıyor diye 

birbirimizi suçlayalım mı ya. Sonuçta orada kim yürüyecek insanımız yürüyecek. Yapıldığı 

zaman güzel olacak. Biz burada üzüm yemek derdindeyiz. Bağcı dövmek derdinde değiliz. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: İyi ama öyle yapıyorsun şu anda 

yani biz öyle bir şey demedik ki zaten. 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Hayır Başkanım. 



  Sayfa 33 / 35 
   

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Sevgili DURDU Büyükşehir’in 

hüküm tasarrufundaki bir alanla alakalı bir şey söyledi. Dedim ki; sen aynı zamanda 

Büyükşehir Belediye meclis üyesisin. Bunun orada olduğunu biliyorsun. Önce onu sonra beni 

eleştir. Bu kadar. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Haksız mıyım? Siz bilmiyorsunuz o zaman. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Biliyorum bilmem mi. 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Başkanım burada bakın 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: … Siz niye bildirmediniz? 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Nasıl yani. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Siz niye bunu Büyükşehir’e bildirmediniz. İdare 

sizsiniz. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Arkadaşlar İngilizce sözlük alayım. 

Türkçe anlatamadım. Belki öyle beceririm. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Hayır sen de anlamıyorsun. Ben de Türkçe 

konuşuyorum yani. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Yahu anlattım ya. Büyükşehir 

Belediye başkanımızla da, Sahil Çevre Daire Başkanımızla da dönemin görüştük. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Ne zaman? Ne zaman görüştünüz? 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Burada böyle bir proje var. Bu 

projenin uygulanması için sadece bütçeye ihtiyacımız var. Oraya bir şey yapmayalım şimdi 

bunu yapalım. Bunu yapana kadar dendi bana. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Siz bunu kabul mü ediyorsunuz. 5 yıl yapılmadı ne 

olacak? Öyle mi kalacak? 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: 8 yıldır öyle 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Öyle mi kalsın? 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: 8 yıldır öyle 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Bir 8 yıl daha mı kalsın 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Kalmasın diye biz de girişimde 

bulunduk. Bir bisiklet firmasıyla konuştuk diyorum işte. Adam yapımı işine kadar geldik. Bu 

kadar. O alanla alakalı. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım ben bisiklet firmasını sormuyorum. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: O alandan bahsediyorum. Sevgili 

DURDU. Orada olacak bisiklet. O bozuk dediğin yer. Bisiklet yolu olacak. 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Zaten uygun olan o ya 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Allah aşkına neyse tamam. 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Bakın oradaki kayaların denize tanzim 

edilmesi olayı da var. Yani şimdi oraya büyük iş makinası koyduğunuz zaman zaten orada 

mevcut olan tahribatı daha da fazlalaştıracak bu. Bir şekilde mutlaka bu kırılacak yani. 

Nitekim Devlet Su İşleri dere temizliği yaptı orada. Ne yaptı oradaki bazı şeyleri de kırdı, 

kestik, çıkardık. Yani bazı ağaçları kesmek zorunda kaldık. Çıkarmak zorunda kaldık. Yani 

bunlar şunu söylüyorum. Yapılan işler vatandaş için yapılan işlerdir. Burada sen yaptın, ben 

yaptım meselesi yok. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Yok öyle bir derdimiz zaten.  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: İnsanımız için yani yapılıyor. Kim yaparsa 

Allah razı olsun deriz yani. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Çevre yolunun doğusunda dere ile 

alakalı çok yüksek bütçeli bir iş vardı. O işin yapılmasını bu yakın zamanda mümkün 

görmediğimiz için Büyükşehir Belediyemiz de bize bu alana çok yakın zamanda bu yatırımı 

yapmamız mümkün değildir dediği için, el birliği ile konuştuk Belediye başkanımızla da. Biz 

kazısını yapıyoruz, betonlamasını yapacağız. O da yan yürüme yollarını kaldırımlarını 

yapacak. Biz bakmıyoruz kim kimin nerede işi var falana ya. 
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--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Mesele o zaten 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Yani. Peki, teşekkür ediyorum. 

Meclise bilgi verilecek konular başlığı 5393 sayılı Belediyeler Kanununun 25. Maddesine 

istinaden Denetim Komisyonunun 01.01.2019-31.12.2019 tarihlerini kapsayan döneme ait 

gelir ve giderlere ilişkin denetim raporunun okunması. Sunulur diyor bu diyor niye okunması 

gelmiş buraya? Büyükşehir’e götürmeyin beni bak orada kötü şeyler öğreniyorum. 

--Meclis Üyesi: ………….. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Peki. Arkadaşlar raporları, raporları 

daha önce gruplara gönderdik. Raporların okunmuş olarak kabulünü oylarınıza sunuyorum. 

Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliğiyle kabul edilmiştir.  

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Söz almak isteyen varsa Başkanım alsın. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Bugün de inceleyip, 2. Birleşimde 

de bu konuya ilişkin denetim komisyonu raporuna ilişkin görüşlerinizi alabiliriz arkadaşlar. 

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Görüşülmez zaten……… 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Görüşlerini alacağız o kadar. 

Görüşeceğiz demedim. Saat:17:34. Var mı bugün belirtmek istediğimiz bir şey. Ya da 2. 

Birleşimde de yapabiliriz. Bir daha söylüyorum. 

--Meclis Üyesi: ………….. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Raporlara başlamayalım artık. 

Buyurun. 

--Emrah KESKİNDEN Meclis Üyesi: Yani bir öneri olarak bunu kabul edebilirsiniz. 

Bugün 1. Birleşimimizi bitiriyoruz. 2. Oturumda faaliyet raporu, benim önerim 3. Birleşim 

yaparak da komisyon raporlarını bağımsız bir günde yaparsak, ikisi birbirine karışmaz. Yoğun 

olmaz, yorucu olmaz. Benim önerim 2. Oturumda raporları görüşelim. 3. Birleşimde de 

faaliyet raporunu rahat rahat konuşalım, tartışalım derim. Bu benim sözlü önerim olsun. 

Teşekkür ederim. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Faaliyet raporunun 5. Günde 

görüşülmesinin bir mahsuru var mı? Yok. 

--…………………. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: O zaman şöyle diyelim. 2. 

Birleşimde. Sevgili KESKİNDEN komisyonların da çalışmaya olanak bulması açısından 2. 

Birleşimde faaliyet raporu, 3. Birleşimde komisyondan gelen raporları. Kanunen Cuma günü 

2.,  Pazartesi günü de 3. Birleşimi yapmamız mümkün. 3 birleşim halinde toplantı yapılmasını 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliğiyle kabul edilmiştir. Saat 

konusunda Cuma günü için 2. Birleşim için önerisi olan sadece faaliyet raporunu görüşeceğiz. 

5 uygun mu? 17:00. 2. Birleşimin Cuma günü saat:17:00’de yapılmasını oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliğiyle kabul edilmiştir. 3. Birleşimi Pazartesi 

günü yapacağız. Onu da saat kaçta yapalım? Sorusunu yönelteyim. O da mı 17:00’de olsun? 

Peki, 3. Birleşimin de Pazartesi saat:17:00’de yapılmasını oylarınıza sunuyorum. Kabul 

edenler, etmeyenler? Oy birliğiyle kabul edilmiştir. Son söz Mahmut abi size vereceğim. 

Toplantıyı kapatacağım. 

-- Mahmut SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi: Sayın Başkan, değerli meclis üyeleri. Bir 

problem yaşıyoruz. Sizin de size de ulaşmıştır bu. Önergemiz de var bununla alakalı. 

Sahillerdeki teknelerin durumuyla alakalı. Çok ciddi bir tevatür dolaşıyor. Bir kısmı diyor ki 

kayıklar alınıyor, bir kısmı Sahil Güvenlik geliyor tekneleri kaldırın buradan diyor. Tonozları 

kaldırın diyor. Bununla alakalı bir çalışmanın içinde miyiz? Sizin bilginiz var mı? Size ulaşan 

bir konu oldu mu bununla alakalı? Ya da sizin aldığınız bir karar var mı? 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Geçen yılda geçen yaz da aynı şey 

olmuştu. Yasa gereği deniz üzerinde bulunan sandalların, kayıkların tonoz dediğimiz bağlama 

usulüyle deniz üzerine bağlanması mevzuata uygun değil derler. Dolayısıyla 

-- Mahmut SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi: …………mevzuat var mı sizde? 
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--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Vallahi bu bugünün işi de değil. 

Onu da söyleyeyim yani. Hep böyleydi. Şimdi ısrarla balıkçı barınakları dışında kalan 

alanlarda deniz üzerinde bulunan tekneleri kaldıracağız. Kaldırın diye vatandaşa gidiyoruz 

derler. Ben de ısrarla vatandaşa gösterecek yer organize edene kadar, ki tekne park dışında 

karada bulunan istiflenmesi metodu dışında çok olanak yok. Bunu yapana kadar vatandaşı da 

lütfen taciz etmeyin diye ben ısrar ediyorum. Sadece sahibi bulunamayan tekneler var. Onları 

galiba alacaklar ama öbürü ile ilgili bir fırsat verecekler bizim bir hazırlık yapmamız lazım 

çalışıyoruz. 

-- Mahmut SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi: Biz vatandaşa bununla alakalı bunu 

söyleyebiliriz o zaman. Diyebiliriz ki Belediye Başkanı bizim derdimizi biliyor. Bununla 

alakalı da bir çözümle ilgili uğraşıyor diyebiliriz. Çünkü bana benim teknemle alakalı bu bot 

geldi. Dedi ki bunu kaldırın, sizi savcıya şikâyet edeceğiz. Yani biraz bununla alakalı 

üzüldüm de. Yani bana ben insan kaçakçısı değilim, ya da herhangi bir kayıtsız bir teknem 

yok. Devlete kayıt ettirdiğimiz bir teknemiz var. Orada senelerdir onlar o komutanlar 

doğmadan evvelden beri o tekneler orada duruyor. Böyle biraz kaba bir davranış şeyi oldu. 

Biraz zorlayıcı. Hedef belki de onlara gösterilmiş olabilir. Bir grup tarafından. Şikayet eden. 

Çünkü bir şikâyet var. Onlar ağızları ile söylüyorlar. Şikâyet var diyorlar. Bununla alakalı. 

Yüzemiyorlarmış falan. Doğrudur. Bununla alakalı mutlaka bizim bir düzen tertip bulmamız 

lazım. Ama düzenin tertibin kurulması gerekiyor. Bunun da başında mutlaka belediyenin 

olması gerekiyor. Bununla alakalı bize de düşen bir şey varsa biz de yapalım. Tekne sahipleri 

de yapsınlar. Vatandaş da yapsın. Herkes bunula alakalı elinden geleni yapsın. Bununla 

alakalı verdiğimiz önergelerden 1 tanesi de onunla alakalı. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Meclis Başkanı: Teşekkür ederim. Evet, arkadaşlar 

Cuma günü görüşmek üzere. Hepinize hayırlı akşamlar diliyorum. 
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